
vraag tekst

mensen

<p>

	Vooral de werkende buurtgenoten zie je weining. Komt mede doordat de parkeerplaatsen aan de achterzijde van de 

woning liggen</p>

mensen

Bevinding is mede ingegeven door offensief en agressief gedrag (lichamelijk geweld) door een van de buren. Hiervoor is 

door ons de wijkagent ingeschakeld.

mensen

Bij ons in de straat zijn de buren wel heel erg close met elkaar, dat hoeft van ons niet! Hele prettige, aardige mensen 

maar je hebt last van alle geklets op straat, in de tuin e.d.

mensen

Contacten in appartementen zijn anders dan laagbouw. Wat meetelt is de leeftijd. Oudere mensen zijn minder vitaal ne 

komen minder buiten.

mensen Heb 1 vervelende buurman, die de sfeer negatief beinvloed. Voor de rest gaat het eigenlijk prima in onze buurt.

mensen Iedereen is vriendelijk maar zeer op zichzelf.

mensen

Ik woon in 'n flat bven (op 't Grind) sinds mijn scheiding. Iedereen leeft erg op zichzelf en de benedenburen zijn op z'n 

zachts uitgedrukt soms "minder sociaal"

mensen is dat niet prive?

mensen

Je eigen extrovert zijn en gewoon dag zeggen helpt daarbij.

Wandelen ook (met hond).

mensen

Mensen met jonge kinderen buurt.

Kom je moeilijk tussen als je ouder bent.

mensen

Mijn directe buren ken ik wel, veel mensen verderop in de straat niet en met de rest van de wijk heb ik nauwelijks 

contact. Maar daar ben ik natuurlijk ook zelf bij.

mensen

personeel van Dichterbij gebruikt steeds meer onze parkeerplaatsen bij drukte moeten wij de auto in andere straten 

parkeren

mensen

Sinds kort laten de mensen honden uit op het grasveld v.h. stenen hoofd. De uitwerpselen worden niet opgeruimd. 

Wandelaars + kinderen lopen erin. Toezichthouder van Heumen laat je meer zien, doe er wat aan!

mensen zie mijn mening over de vervuiling van Grind en einde Basalt

VP

- Naar mijn mening word er regelmatig vrij hard gereden in mijn straat, terwijl de verkeersituatie dit niet toelaat en er 

veel kinderen op straat spelen. 

- Tevens is de parkeergelegenheid beperkt, gelukkig hebben een aantal huizen in de straat een grote oprit zodat daar 2 

auto`s kunnen staan maar voor "bezoekend" schiet de parkeergelegenheid snel tekort.

VP

<p>

	De knik in de Grote Loef voor de flat de Zonnekant is niet in orde, dit had minder scherp gemaakt kunnen en moeten 

worden. Verder alles oke.</p>

VP

<p>

	Een (1) ingang v/d wijk is bij calamiteit bij de rotonde toch welk beperkt</p>

VP

<p>

	Er wordt niets aan gladheid gedaan. Bereikbaarheid door smalle trechtervormige weg af en toe moeilijk.</p>

VP

<p>

	Gedeelte van de Hoef wordt overgeslagen m.b.t. bestrijden gladheid (doodlopend gedeelte)</p>

VP

<p>

	Op het Grind onduidelijkheid m.b.t. fietsers en bromfietsers (Het is toch vooral een straat voor spelende 

kinderen!!)</p>

VP

<p>

	Snelheidsbeperkende maatregelen aanbrengen op begin hoofdweg Grote Loef. Men rijdt echt veel te hard!!!</p>

VP

<p>

	Te hoge snelheid van auto&#39;s in de wijk!</p>

VP

Bereikbaarheid van de wijk via slecht 1 en in noodgevallen een 2e (door smalle straten) is erg onhandig, vooral bij 

wegwerkzaamheden e.d. Er zou een mogelijkheid moeten zijn om in die gevallen ergens d.m.v. paaltjes er tijdelijk een in-

/uitgang bij te maken

VP Bij ons in de straat wordt minimaal gestrooid. Op zich is dat echter geen probleem

VP

Bij sneeuwval wordt onvoldoende gestrooid.

Levensgevaarlijk voor ouderen die afgelopen winter de deur niet uit konden! 

Levensgevaarlijk ook voor andere gebruikers.

De veegmachine maakt meer vuil dan schoon!



VP

Broeksingel is een redelijk drukke weg met redelijk wat vrachtverkeer, waarbij de oversteek voor fietsers en met name 

kinderen (redelijk) gevaarlijk is. Mede aangezien er geen voorrang voor hen geldt en vanwege de onoverzichtelijheid van 

de oversteekplaatsen.

VP Dat er slechts  1 ontsluitingsweg is staat mij niet aan bij een afsluiting van de Grote Loef zit je als ratten in de val

VP

De fietspaden worden met zeer grote snelheden bereden dor bromfietsers, ook op 't Grind.

Moet er eerst een ongeluk gebeuren??? Het veld is een uitlaatplek voor honden!??

VP

De toegang tot de wijk is veel te smal. Met name de Grote Loef thv de vijver.

Op deToom werd geen sneeuw geruimd.

VP

De verkeersdrempel halverwege de straat is erg hoog.

Hierdoor worden de carosserie van de auto's regelmatig beschadigd. Ondaks de zeer lage snelheid.

VP

De weg op de Grote Loef is de enigste teogangsweg. Toen rotonde geblokkeerd was (kan ook door calamiteiten)is er 

bijna geen uitweg uit de wijk. Vrachtwagens komen ook in de knel als ze zich verrijden. Daarnaast is de weg te smal thv 

de vijver / flat. Fietsen is daar onveilig. Veel mensen fietsen over de stoep. Tijdens gladheid zeker 3 auto's in de bocht 

(voor de flat) stoeprand geraakt en gaan rondglijden, Net niet lantaarn geraakt.

VP

Donderdag ochtend met vierdaagse is de wijk met de auto niet te verlaten. Bewoners worden niet geinformeerd en er 

zijn geen verkeersregelaars op kruising Broeksingel/Eendenpoelseweg.

VP Er wordt te weinig aan gladheidsbestrijding gedaan, zeker in de binnenstraten.

VP Er wordt veel te hard gereden door de straat. Gevaarlijk om kinderen alleen te laten oversteken.

VP

Er zijn in mijn straat aan het begin en einde voldoende parkeerplekken, maar a) niet berekend op 3 (!) auto's per gezin en 

b) veel mensen willen hun auto kennelijk toch erg graag voor de deur parkeren. Dat levert overlast op (mn ook voor de 

vuilophalers), maar dat ligt m.i. meer aan de gebruikers/bewoners dan aan de faciliteiten.

VP Fietspaden en voetpaden om en nabij de school niet ijsvrij gehouden

VP fietspaden worden vaak overgeslagen, terwijl die frequent gebruikt worden door school / werk gaanders!

VP Geen auto's op de troittoirs. 1 richting verkeer op de Basalt vanaf huisnummer 10 ???

VP geluid A73 goed hoorbaar. maak me wel eens zorgen over de luchtverontreiniging.

VP geluid met name van Jan Ludenlaan en A73 (ivm veelal westenwind, toch wel regelmatig overlast, ook 's nachts)

VP

Geluid van de autosnelweg is hard bij westenwind. Veel knallende motoren met hoge snelheid op O. Kanaaldijk en 

Stenen Hoofd. Levensgevaarlijk voor wandelaars en fietsers. Dit is een "fietspad" zie borden.

VP Geluiden met verkeer hebben te maken met de Jan J Ludenlaan, en dan vooral het verkeer over de brug

VP Geluidsoverlast A73 en Broeksingel

VP

Geluidsoverlast A73

Rode fietspad erg glad in de winter en veel hondenpoep!

VP

Geluidsoverlast A73, crossmotoren op fietspad westkanaaldijk

In mijn woonomgeving wonen veel ouderen die bij gladheid de deur niet uit kunnen!

Ondanks 3 borden met een fiets onder het viaduct rijden er brommers en soms auto's over de Oostkanaaldijk.

VP

Geluidsoverlast van de A73.

Verkeer dat tegen de richting inrijdt op de Boterdijk naar de school De Tovercirkel. Bron van ergernis.

VP Gladheid bij het bruggetje mag beter bestreden worden.

VP gladheidsbestrijding bar en boos!

VP gladheidsbestrijding fietspaden ontbreekt helemaal

VP

Grote Loef is 30 km zone. Maak T kruising met de Steenacker gelijkwaardig, zodat de snelheid op de Grote Loef wordt 

gereduceerd.

VP

Het fietspad vanaf Grote Loef naar basisschool wordt in de winter met ijzel en sneeuw niet onderhouden of begaanbaar 

gemaakt.

VP

Het is heel eng dat er maar 1 weg naar de rotonde leidt, en dus Malden uit, in geval van calamiteiten.

Veel last van Jan J Ludenlaan en A73

Met strooien bij gladheid nemen ze laatste stukje De Toom niet mee, vervelend!

VP

Het rode fietspad rondom vijvers is spekglad in de winter. Meerdere mensen zijn gevallen met fiets en kind. Men kan nog 

zien waar de hechtingen in mijn wenkbrauw hebben gezeten.

VP

Het vrachtverkeer van Van Wees dat dagelijks door Malden dendert dag in en dag uit verplaatsen naar de omgeving 

Sluisweg.

VP Hoogenvaert en Proefsteen worden nooit gestrooid



VP

horen wel altijd de snelweg. Het is nooit helemaal stil.

Een pluim voor het schoonhouden van het fietspad langs de Rijksweg. Elk jaar denk ik, ik moet de gemeente een pluim 

hiervoor geven, dus bij deze

VP

Ik maak mij zorgen mbt vertrek uit de wijk bij noodsituaties. er is maar 1 toegangsweg tot de wijk en dus ook uitgang 

vanuit derotonde bij Lemain. 

Onvoldoende gestrooid in zijstraten!

VP Ik pleit voor verkeersdrempels op de Zwerfkei.

VP

Ik vind de kruising gevaarlijk waar fietsers vanaf de Broekkant (tegenover de Brede School) de weg moeten oversteken 

om naar de wijk te komen (langs het kantoor voor de geestelijk gehandicapten). Als fietser kun je niet zien wat er aan 

komt, want het verkeer zit achter je. Dan wil je oversteken, maar heeft het verkeer achter je voorrang.

VP ik wilde commentaar geven bij de vorige vraag, maaar dat was niet binnen de range (van wat?)

VP

In de Basalt vergeten jullie de weg tussen Basalt 29 en 27 in, en daar komen nu net ook de busjes van het speciaal 

vervoer. Dat j.l. winter fout.

VP

In de wijk gaat het prima ivm het onderhoud van wegen, fietspaden en trottoirs maar zodra je de wijk uitbent is het een 

chaos. - De rijksweg.

VP

Jammer dat alleen de hoofddoorgang wordt schoongemaakt. Op ander wegen wordt wel wat gestrooid, maar blijven 

bekleed met een ijslaag ook doorgaande fietspaden in de wijk!

VP kan beter, onkruid!

VP

Lastig met de fiets op 't Grind te komen i.v.m. de weg (auto's rijden hard) en stoeprand naar Grind is te hoog Drempels in 

de wijk zijn uiterst geniepig voor de auto

VP

Ludenlaan en A73 geven enorm veel geluidsoverlast!

(mijn allergrootste ergernis in deze wijk)

VP

Mensen van de Zwerfkei met 2 auto's parkeren auto op de parkeerplaatsen v/d Kiezel. Wijk kunnen vaak auto niet kwijt, 

waardoor wij vaak op stoep moeten parkeren. waardoor mensen met rollator of kinderwagen over straat moeten lopen 

omdat het blik er staat !!! By callamiteiten kan de brandweer of GGD er niet door.

VP met name fietspad 't Grind ligt hoger. Struikelrand voor ouderen in schemer en avond

VP Om 100 mtr aan de andere zijde van de Korte Loef te komen moet je ca. 1 km omrijden.

VP

ongewenst gemotoriseerd verkeer op de fietspaden dat veel te hard rijdt. Regelmatig op fietspaden richting dijk scooters, 

brommers, soms een auto

VP Onze straat wordt niet gestrooid. Spekglad.

VP

Op de Hoef wordt te hard gereden. Bocht bij Vieracker is gevaarlijk. Op scherpe trottoirbanden kun je je banden lek 

rijden. Auto's komend vanaf Rijksweg rijden te hard (met meer dan 30 km/u) en zwenken uit naar de linker weghelft (in 

de bocht).

VP

op de hoek van het Halster / Grote Loef / de Hoef wordt heel erg hard gereden - dit is onverantwoord ivm kinderen die 

spelen

VP Op het grind wordt nooit gestrooid. Het wordt daardoor spek en spek glad

VP

parkeerbordje zou wenselijk zijn bij de parkeerplaats 't Grind/Broeksingel (achter 't Dichterbij gebouw)

Een 2e uitvalsweg vanuit de wijk!

Parkeren van het kantoorpersoneel Dichterbij niet in de wijk.

VP

parkeerproblemen  boterdijk ter hoogte van zwerfkei  namelijk er staan elke dag auto,s geparkeerd voor mijn zij uitrit , 

deze gebruik ik zeer veel maar ik kan de auto er niet indraaien doordat er auto,s voor staan.

Ik ben met dit voorval al bij de gemeente geweest , als antwoord kreeg ik het plan wordt aangepakt zodra ze met de 

aanpassingen bij de nieuwe school beginnen. maar ja hoe lang moet ik daar op wachten? Als ze nu parkeervakken 

maakte langs het speelveldje dan zouden 2 problemen opgelost worden nl. de doorgang van de weg zou vloeiend 

worden dus de auto,s die van de boterdijk richting zwerfkei  rijden hoeven niet meer te wachten op tegemoetkomend 

verkeer wat van de zwerfkei af komt,als 2 de er is wat meer parkeergelegenheid voor de sportschool e.d.

VP

parkeerruimte door de weeks onvoldoende vanwege dichterbij die auto's parkeren op plaatsen die bestemd zijn voor 

bewoners van 't Grind.

Handig een ingang ook via Grote Loef naar 't Grind

Binnenwegen erg glad

VP

Parkeren aan de Zwerfkei geeft een enorme hinder ivm de kantoren en sportschool. Bezoekers en personeel parkeren 

geregeld achter op het pleintje (Zwerfkei 1e straatje rechts) waardoor parkeren voor buurtbewoners een drama wordt.

VP

Parkeren bij ons in straat is een ramp.

De school bij ons kijkt helemaal nergens na, parkeert maar raak!!!

VP

Parkeren vind ik een ramp. regelmatig auto's op trottoirs.

De wijk inkomen op 1 weg is veel te weinig.



VP

regelmatig wordt er zodanig geparkeerd tegenover mijn oprit dat ik moeilijk de weg op kan komen. Straat is erg smal. 

Weinig parkeerhavens.

VP rode fietspaden zijn in de winter erg glad, vele fietsers gevallen

VP

Situatie Grote Loef/vieracker is onveilig. Auto's komen met 50 km/u de bocht om zeilen. veel kinderen die op fietjes daar 

oversteken als ze naar school gaan.

De geluidsoverlast van de A73 is bij westelijke wind zeer hinderlijk. Wanneer komt daar nu eens geluidsarm asfalt? Ook 

geluidsschermen zouden niet misplaatst zijn.

VP

Slecht gestrooid in winter (veel ijs!!)

Erg hard gereden in woonwijken!

VP

Snelweg is duidelijk te horen.

Er wordt niet gestrooid op Proefsteen en Hoogenvaert bij gladheid

VP

Sommige schepen hebben nog wel eens oude motoren, die wat geluidsoverlast kunnen geven, of 't appartement doen 

trillen. Maar erger is dat ze vervuilend zijn  door hun uitstoot !

De Proefsteen èn de Hoogenhof worden bij sneeuw en gladheid niet geveegd, noch gestooid.

VP

Ter hoogte van de Tovercirkel wordt veel te hard gereden. Overal worden de auto's geplant want men loopt geen stap 

teveel.

VP teveel hoge drempels op de Zwerfkei

VP trottoirtegels leggen scheef

VP uitgezonderd "GRind" slecht

VP

Vanwege de wegwerkzaamheden is de straat voor mijn deur als sluitroute gebruikt door meerdere mede bewoners die 

het ook als een race ir. uit zagen. Erg onveilig op dat moment.

VP Vanwege zoutgebrek werd niet alles gestrooid, logisch, maar wel wenselijk.

VP

Veel auto's staan geparkeerd op trottoir onveilig voor kinderen. Je kunt niet normaal op het trottoir lopen en kinderen 

gaan noodgedwongen op straat spelen.

VP

Veel kids op straat! (prima)

Drempels blijken de snelheid niet te dimmen.

VP

veel ongelijk liggende tegels op trottoirs, lastig voor mensen die slecht ter been zijn.

gladheidsbestrijding afhankelijk van je referentie. Hoofdwegen en -fietspaden goed bijgehouden, secundaire wegen kan 

beter. Stoepen ronduit slecht, maar dat ligt aan bewoners en niet de gemeente

VP Veel parkeeroverlast op de gele vlakken (stoep!) bij Vieracker.

VP veel te smalle toegangsweg

VP Veel verkeer door de Zwerfkei vanuit de Tovercirkel rond die schooltijden erg druk.

VP Verkeer rijdt veel te hard bij het inrijden van de wijk is 30 km zone. dus niet

VP Verkeersgeluid van de snelweg is soms goed te horen.

VP verkeersgeluid: overlast van snelweg

VP

Verkeersveiligheid basisschool vaak onveilig.

Verkeersveiligheid Broekkant onveilig, geregeld vrachtverkeer. Toch veel kinderen die naar SV Juliana gaan tijdens woon-

werk verkeer.

VP vind de verkeersveiligheid bij de school niet altijd kindveilig

VP

Voor de huizen rondom het speelveld op het Halster is nauwelijks parkeerruimte. Op onze inrit past 1 auto, maar 

daarnaast is er nauwelijks parkeerruimte.

VP

Voor onze flat bestaat geen mogelijkheid om even te parkeren, om bv pakjes ed af te geven. Derhalve wordt er 

regelmatig op het grasveldje geparkeerd. Als de de bestelauto op de weg staat dan is het vaak te krap om er langs te 

rijden.

VP

We wonen op doodlopend stukje wat meestal niet meegenomen wordt met strooien, zowiezo wordt er pas laat in de 

straat gestrooid. HEt onderhoud is op zich goed, wel liggen afval vaak lang nog op het fiestpad of trottoir.

VP

Wij ondervinden enige geluidshinder van de A73. De wegen bij ons huis worden in de winter niet gestrooid. Door 

vervelend parkeren in "tussenstraten" ontstaan hierdoor wanneer je met de auto rijdt wel eens gevaarlijke situaties. 

Wanneer je bij sneeuwval met de fiets bent moet je 2 straten uitlopen voordat je bij bestrooide straten komt.

VP

Wij vinden het lastig dat in bepaalde straten bv 2e Klinker aan beide kanten wordt geparkeerd. Zodat doorgang soms 

moeizaam is.

VP

Wij wonen aan de Kopacker en vragen ons af of het wel mag dat een paardentrailer dag en nacht een parkeerplaats bezet 

houdt op de parkeerplaats!?!?! Gezien de niet al te ruime parkeervoorzieningen.

VP

Wij wonen aan de sluiproute van de wijk : de Steenacker. Het is hier soms druk en er wordt te hard gereden voor een 

woonwijk.



VP

Wij wonen in het voor het verkeer afgesloten gedeelte van 't Grind(binnenkant) en ik maak regelmatig gebruik van de 

taxi (Vallys/StadsRegioTaxi). 

Het komt regelmatig voor dat de taxi mijn adres niet kan vinden, omdat de TomTom de taxi leidt naar het punt waar het 

Grind word afgesloten voor het verkeer, daar aangekomen zijn ze het spoor vaak bijster. 

Daarbij is het ook nog eens zo dat de bewegwijziging in en rondom 't Grind dusdanig onduidelijk is dat ik dus onvindbaar 

ben, dit met alle gevolgen van dien (o.a. het niet kunnen nakomen van afspraken door een niet bij mij aangekomen taxi).  

Ik heb dit herhaalderlijk aangekaart bij de gemeente en er zijn ook al wel wijzigingen aangebracht, maar dat is tevergeefs. 

Dit leidt tot frustraties, dat begrijpt u. Kan dit niet anders??

VP Zebrapad bij de Tovercircel

VP Zou graag een Green-Wheels of andere centrale auto-voorziening in de buurt zien.

VM

<p>

	Ook kattenpoep</p>

VM al het onkruid in de parkeerhavens beter schoonmaken

VM

Auto's vernielen door jongeren, zelf voor duizende euro gedupeerd.

Ik heb zelf een garage moeten huren voor deze jeugd!!!!!!!!!!!!!!(om dit te voorkomen)

Wordt niets aangedaan, is normaal!!!

Overlast van jongeren aan de orde van de dag, is normaal!!!!!!!!!!!!

Overlast geluid overlast van de buurt feestje alles moet zo hard mogelijk gaan tot diep in de nacht.

VM autowassen op straat parkeren niet in de daarvoor bestemde parkeervakken komt wel voor.

VM Behalve inbraak/diefstal is niets de moeite waard!

VM

Bekrassen auto, vernieling bloempotten, lawaai van jongeren mn 's nachts in het weekend. Lege bierflesjes of blikjes op 

straat of in de tuin.

VM

Bij de vijvers hangen vaak jongeren rond, die daar hun rommel achterlaten (blikjes, zakjes, etc.). Dat geeft dus rommel en 

lawaai.

VM Bij warm weer hangt er een hele hondenpoep lucht op de galerij

VM

bijna niemand heeft zakjes bij zich als de hond wordt uitgelaten. In de avond zijn er regelmatig jongeren die luidruchtig 

zijn en rommel achter laten. gelukkig zijn er mensen in de buurt die dat opruimen de volgende dag

VM Bloempotten op straat kapot gegooid

VM Bromfietsen en Motoren met hoge snelheid door 't Grind en over de dijk

VM Buren houden qua geluidsoverlast weinig rekening met elkaar, vijvers zijn openbare vuilstortplaatsen

VM

de "onderdoorgangen" bij onze huizen worden wel eens bespoten met spuitbussen. Er zijn mensen die afval of papier op 

verkeerde tijden buiten zetten waardoor afval of papier kan gaan "zwerven". Komt vaak terecht het groen bij 

onderdoorgangen. Dit oogt zeer rommelig.

VM

De onderdoorgang van de appartementen v.d. Hoogenvaert heeft regelmatig hangjongeren die rommel achterlaten: 

blikjes, sigarettenpeuken, kartonnetjes, chipzakken en (kapotte!) flessen. Die ook vaker naar beneden vóór onze garage-

ingang worden gegooid.

Ze kunnen ook erg luidruchtig zijn. Dit laatste geldt ook voor de banken bij het kanaal. Vooral zomers zitten jongeren 

vaak tot na middernacht hard te praten, al dan niet met radio's.

VM Een oversteekplaats aan het begin van het Grind om veilig over de Broeksingel te komen is een Must

VM

Geef de jeugd 2 goaltjes van metaal voor op het schoolplein van de Tovercirkel. Net zoals die 2 die staan op het grasveld 

langs het rode fietspad vlakbij het kanaal.

Nu is het maar raak knallen tegen muur en hekken. Aangezien wij voor de school wonen zou dit een flinke verbetering 

zijn voor de jeugd spelend op het schoolplein.

VM Geluid overlast ( hard rijdende brommers op het FIETSPAD op het tenen Hoofd

VM hangjongeren in berginhal rokende met stickis en spuwen en plassen

VM

Het oefenen met een vuurwapen op de dijk aan het kanaal t.h.v. het park op klaarlichte dag. Ondanks melding bij de 

meldkamer wordt er niets aan gedaan (meldkamer wist de locatie niet !!)

VM

hondenpoep kon je eigenlijk bij elke wandeling door de wijk tegen. Vooral straat bij poepveldje aan Boterdijk aan 

achterkant Tovercirkel is het ronduit smerig als gras gemaaid is.

VM

Hondenpoep op grasvelden en langs het fietspad!

Wanneer we vanuit onze zit- en eetkamer naar buiten kijken zien we regelmatig honden hun behoefte doen op grasveld 

en langs fietspad. Een onaangenaam gezicht is dat.

VM

Hondenpoep!! Voor : Kopacker grasveld Fiespad plantsoen

Vuilnis en containers 2 dagen op straat !!

VM Hondenpoepop de veldjes en afval rondom de vijver.

VM

in een buurt is het toch ? 

een beetje geven een beetje nemen



VM ingebroken in auto 's nachts, laptop meegenomen

VM intolerantie

VM

Jeugd hangt rond onder viaduct Ludenlaan.

Scheuren met scooters over de kanaaldijk.(dagelijks)

Loslopende hond van het woonwagenkamp. Altijd dezelfde.

Mensen laten hun heggen veel te dik uitgroeien waaardoor de trottoirs te smal worden.

VM

Jongeren bij de vijver Grote Loef zijn tot 's avonds laat met 10 bromfietsen waarvan 2 bestuurders aan het vissen zijn. Na 

afloop is het een grote bende.

VM Jongeren die in de vijver plassen. De flat inklimmen

VM Jongeren die vanaf de Rijksweg de wijk met een boel kabaal in komen. Vernieling verkeersborden.

VM Jongeren gebruiken het platte dak bij de appartementen als afvalbak (blikjes, flessen, stokken enz.)

VM

Met name op het veldje bij het vroegere woonwagenkamp ligt heel heel rotzooi. Omdat hier veel kinderen en honden 

lopen is dit zeker gevaarlijk.

VM

Mijn zoon en vriendje zijn mishandeld door langsfietsende man die bal (per ongeluk) tegen zijn arm kreeg. Afgeschermd 

voetbalveldje zou erg prettig zijn, ook voor de ballen die n 't verkeer terecht komen.

VM

onduidelijk situering hondeniutlaatplaats

Honden worden te vaak nog losgelaten. "Ongelukjes" worden vrijwel niet opgeruimd.

VM

Op onze hellingbaan spelen uiteraard de kinderen uit de buurt. Het probleem is het indringende "gekrijs", ballen tegen 

de ramen, enz. ! De baan grenst aan mijn woonkamer. Ik zie daardoor tegen de zomer op!

VM

Opvallend in de lijst vind ik: rondhangende jongeren en sleutelen aan (oude) auto's. Volgens mij zijn dot zaken die we van 

elkaar moeten kunnen hebben. Het zijn normale gezonde activiteiten die bij bepaalde mensen / leeftijdsgroepen horen. 

Laten we hen niet buitensluiten, maar naar hen luisteren empathisch en op recht en de dialoog in gelijkwaardigheid 

aangaan, opdat we geen 'elite' wijk worden. Ieder mens vertegenwoordigt -wat hij/zij ook doet- een stuk mens-zijn dat in 

ons allemaal zit. Niemand wordt gelukkig van het negeren van een deel van zichzelf. Dat is de uitdaging!

VM oud papier enplastic te vroeg buiten

VM Persoonlijk geen gevallen van ovelrast of misdrijven. alleen van horen zeggen.

VM roken van wiet in de overdekte ingang

VM rommel komt met name rondom de vijver voor

VM Rommel voornamelijk langs de groenstrook kamp

VM

Rommel: met name plastic, dat uit de zakken wegwaait de tuinen in.

Geluidsoverlast: ernstig gillende kinderen in minieme tuintjes, maar vooral: herrie bij de buren (luidruchtige buren + 

slechte woningisolatie, 'n fatale combinatie).

VM rondhangende jongeren onder de brug

VM

's morgens, 's avonds en 's nachts Heumense jeugd die door onze straat doorkomen naar Heumen. Vinden het dan leuk 

om vuilniszakken groene bakken om te trappen, 's nachts bezopen naar Heume3n, veel geschreeuw.

rommel als de vuilniszakken of plastic zakken te vroeg aan de straat worden gezet.

VM Sinds de aflsuiting van de hondenuitlaatplaats is het Stenen Hoofd de vervangende plek.

VM

sleutelen aan brommers

brommers op fietspaden

VM soms betekent in dit geval binnen de grenzen en zonder dat wij er hinder van ondervinden

VM

Speciale velden om honden uit te laten zou een oplossing zijn. Nu ligt er op alle groene veldjes hondenpoep. Kinderen 

kunnen op vele veldjes niet spelen zonder onder de poep te komen zitten. In de winter is sleetje rijden ook niet fijn als je 

weet dat je door de poep heen moet.

VM stankoverlast vooral open haard

VM

Stenen hoofd heeft een prachtig onderhouden grasveld. Vaak spelende kinderen, verjaarsfeestjes, skaten etc. Jammer 

dat ongedisciplineerde hondenbezitters hun honden los laten lopen. Gevolg: uitwerpselen op gras en paden. Nooit 

controle gezien! Poepwei is buiten gebruik vanwege kanaalverbreding.

VM Teveel los lopende katten

VM teveel voetballen op straat op dezelfde plek, met overlast door bal en lawaai

VM Van overlast door barbecue of open haard wil ik eigenijl niet spreken. Je ruikt het af en toe, maar dat is niet erg.

VM Veel geluidsoverlast

VM Verkoop van drugs; drugskoeriers die in de wijk afspreken met klanten om hun troep te leveren

VM

Vies al die hondenpoep op de grasvelden en in de plantsoenen. Mensen die hond uitlaten voelen zich lang niet allemaal 

verantwoordelijk hiervoor. Ik als moeder van 3 kinderen sta regelmatig schoenen schoon te krabben. Bah! Wat een 

ergernis!!

VM Vooral de vervuiling door jeugdige vissers in de vijfers en omgeving



VM vooral hangjongeren in de halletjes op het Grind

VM Vooral lang kanaal zijn veel hangjongeren, zwerfvuil, kappote bierflesjes.

VM

Vreselijk hard rijdende motor/bromfietsen/scooters over de Oostkanaaldijk. Weinig of geen politiecontroles (geen 

prioriteit heet dat) gevaarlijk + geluidsoverlast. Blowen onder viaduct, handelen in drugs.

VM wel eens lawaaioverlast van jongeren die 's nachts aan het water zitten (de grote vijver), dat geluid reikt dan heel ver.

VM

Woning aan de Vieracker (net achter de Kopacker) heeft in de zomer 2 pony's in zijn achtertuin rondlopen. De mest laat 

hij liggen waardoor er dan veel stankoverlast is en veel (stront)vliegen... 

Mag je wel pony's houden in een woonwijk!

VM

zwerfvuil gedumpt dor benedenburen bij de container

hondengeblaf onderburen

diefstal fiets

VM

Zwerfvuil rondom de vijver vissers.

Hondenpoep.

onveilige 

plekken

<p>

	NVT</p>

onveilige 

plekken achter het huis (Basalt)

onveilige 

plekken achterkant app. 't Grind (hangjongeren)

onveilige 

plekken

Als ik in het donker  van de rijksweg af langs het rode kruisgebouw de oude boterdijk op fiets, dat voorste stukje.En dan 

het stukje voordat je het bruggetje opfietst, net achter school.

onveilige 

plekken Basaltparkje

onveilige 

plekken bij de vijver : hangjeugd

onveilige 

plekken Bij de vijver op de grote loef ivm hangjongeren

onveilige 

plekken bij het bruggetje 's avonds.

onveilige 

plekken Bij het kanaal,bij de vijvers en de straten waar de verlichting kapot is.

onveilige 

plekken De dijk

onveilige 

plekken de hangplek onder de brug

onveilige 

plekken De kanaaldijk om s avonds de hond uit te laten is best donker.

onveilige 

plekken

de parkeerplaats achterin de straat tegen het kanaal aan, is erg donker. Vooral doordat er een groenstrook naast ligt die 

niet verlicht is.

onveilige 

plekken De steegjes achter de huizen om achterom de tuin te bereiken. Zijn zeer donker.

onveilige 

plekken Echt onveilig: geen

onveilige 

plekken Er zijn donkere plekken in de wijk

onveilige 

plekken Fietspad / water /speetuin = onvoldoende verlicht bij Korte Loef / Krijtacker. 's Avonds onplezierig om te lopen of fietsen.

onveilige 

plekken Fietspad langs het kanaal en onder het viaduct (Jan J Ludenlaan)

onveilige 

plekken Fietspad langs vijvers. Vooral het stuk vanaf de Tovercirkel naar De Hoef.

onveilige 

plekken geen

onveilige 

plekken geen

onveilige 

plekken geen

onveilige 

plekken geen



onveilige 

plekken geen

onveilige 

plekken geen

onveilige 

plekken geen

onveilige 

plekken geen

onveilige 

plekken Grote rotonde (rabobank) en oversteekplaatsen broeksingel

onveilige 

plekken

hangjongeren onder viaduct

retentiebekken langs Diederikpad (kleine kinderen)

onveilige 

plekken het fietslaantje Oude Boterdijk langs speeltuin tussen Tovercirkel en De Toom

onveilige 

plekken Het fietspad Verlengde Boterdijk en de Hogenhofseweg zijn onvoldoende en niet verlicht.

onveilige 

plekken huis ingang ouderen woningen

onveilige 

plekken kanaal, onder brug Ludenlaan

onveilige 

plekken kleine steegjes

onveilige 

plekken Klinker, zwerfkei, het grind.

onveilige 

plekken kruising Grote Loef, Korte Loef (voet- en fietsgangers oversteek)

onveilige 

plekken Langs het kanaal.

onveilige 

plekken langs kanaal

onveilige 

plekken n.v.t.

onveilige 

plekken naast mijn huis als er dronken herriemakende jongeren langslopen die mijn planten door de straat slingeren.

onveilige 

plekken omgeving vijver Grote Loef

onveilige 

plekken onder / na de brug

onveilige 

plekken onder de brug als ik naar de sportschool ga

onveilige 

plekken onder het viaduct bij de sluis voelen wij ons niet veilig. Auto's die daar niets te zoeken hebben, en hangjongeren.

onveilige 

plekken Onder viaduct Oosterkanaaldijk.

onveilige 

plekken onderdoorgangen op 't Grind

onveilige 

plekken ons steegje, richting Grind

onveilige 

plekken

Onveilig is een groot woord, maar je zal mij niet snel 's avonds in het donker aantreffen langs het kanaal, achter 't Grind. 

Tis daar dan te donker en te afgelegen.

onveilige 

plekken Park Basalt in de avonduren (bij donker)

onveilige 

plekken rond de vijver

onveilige 

plekken Slechte verlichting pad van vijver tovercirkel naat kanaal.

onveilige 

plekken

Straatverlichting had wel iets meer geld aan uitgegeven worden. Vergeleken met andere nieuw bouwwijken uit deze tijd 

is er erg weining aandacht besteed aan een stijlvolle afwerking. In mijn ogen een gemiste kans.

onveilige 

plekken te weinig straatverlichting bij telefoonwinkel op de boterdijk



onveilige 

plekken vanwege slechte verlichting, m.n. rond 't fietspad Boterdijk, onveilig

onveilige 

plekken

verlengde Boterdijk van school langs vijver naar kanaal (fietspad tussen Halster en Proefsteen). Verder eerste stukje 

Boterdijk na rotonde bij telefoonwinkel. 't Grind zowel voor, achter als de steegjes.

Voel me veilig omdat ik een andere route volg.

onveilige 

plekken vijver

onveilige 

plekken vijver / fietspad naar A73

onveilige 

plekken waar groepen jongeren hangen rond de vijver

onveilige 

plekken Weinig verlichting langs Jan J Ludenlaan

veiligheid

<p>

	collectanten &#39;s avonds niet gewenst</p>

veiligheid achterpad tussen Basalt en 't Grind slecht verlicht

veiligheid

Auto's kunnen nogal eens hard over de Zwerfkei rijden

Auto verkeer als de school bijna begint en wanneer de shcool uit is / gaat

veiligheid Ben 76 en kom niet of soms op straat 's avonds

veiligheid bruggetje

veiligheid De achterompaden, geen verlichting, en tussen de huizen!

veiligheid De Boterdijk heeft stukken die zeer slecht velricht zijn.

veiligheid De zwerfkei heeft maar aan 1 kant verlichting komend vanaf de Broekkant. Huizen aan de linkerzijde zijn redelijk donker.

veiligheid Eerste stuk (doodlopend) van Boterdijk, tussen rotonde en nummer 24 is onverlicht en vervelend donker.

veiligheid En het te hard rijden op de Zwerfkei.

veiligheid fietspad

veiligheid

Geen openbare verlichting op Hoogenhofseweg!

Fietspad verlengde Boterdijk veel te donker 's avonds. Er staan echt veel te weinig lampen. Lopend word je te vaak bijna 

aangereden.

veiligheid ik vind de straatverlichting in onze straat (Proefsteen) te dicht op het huis staan en te fel

veiligheid inbraak huizen

veiligheid inbraakgolf

veiligheid Meer straatverlichting (of betere) in wijk voor de auto's

veiligheid meer verlichting aan achterkant 't Grind even getallen

veiligheid nb erg donker bij achteromingang 't Grind 39 t/m 47. Geen sensorverlichting. Dit mis ik pers. als vrouw alleen

veiligheid open overdekte ingang

veiligheid overdekte ingangen bij bergingen blowen en drinken

veiligheid 's avonds is het rode fietspad naar het kanaal behoorlijk donker.

veiligheid

Slechte straatverlichting op de Zwerfkei.

Oorzaak: de verlichting gaat schuil in de bomen ('s zomers met veel blad)

veiligheid speeltuin extra verlichting -> achterzijde bi 't kanaal

veiligheid Straatverlichting in late avond en nacht veel te fel!

veiligheid Straatverlichting is magertjes.

veiligheid Straatverlichting is voldoende maar verdient geen schoonheidsprijs

veiligheid Straatverlichting mag wel beter.

veiligheid

straatverlichting slecht op verlengde Boterdijk van school langs vijver naar kanaal. vooral ter hoogte van straatjes 

Proefsteen weinig lantaarns, en ook nog tussen bomen.

Trottoir aan oostkant van Zwerfkei slecht verlicht, vooral doordat bomen licht tegenhouden.

veiligheid Te hard gereden op Kopacker + Grote Loef!!

veiligheid Veel struiken en aan de ene kant speeltuin en andere kant de vijver.

veiligheid Viaduct Jan Ludenlaan

veiligheid

wellicht dat de intensiteit van de straatverlichting neerwaarts kan worden bijgesteld. Zo kan de lichtvervuiling worden 

beperkt.



KG

- Om een duidelijk beeld te krijgen van de eventuele gevolgen van de aanleg van de nieuwe keersluis bij heumen heb ik 

de tijd genomen (ongeveer 1 uur gezocht en gelezen op het internet.) Wat mij dus erg verbaasd is dat ik niet door de 

gemeente ben ingelicht over deze bouwplannen.

- Blijkbaar is er in november 2010 een bijeenkomst geweest waarin veel belangrijke vragen zijn gesteld, dit document heb 

ik gebruikt voor de beantwoording van bovenstaande vragen.

Ik denk dat het belangrijk is dat de gemeente de moeite neemt haar burgers goed te informeren. 

- Gelukkig volgt er deze maand nog een bijeenkomst waarin e.e.a. duidelijk kan worden, wellicht een kans alsnog de 

burgers te informeren.

KG

Aangezien wij maar 1 km van de A73 wonen, Is het billijk om hier ook 'n geluidsscherm te eisen. Wij zijn (Heumen + 

Malden) de grote uitzondering zonder maatregelen. Raad doe je best bij Prov. Staten!!

KG Bang dat door de werkzaamheden schade aan onze woning komt.

KG De dieseluitstoot gaat alle perken te buiten. Op balkon is het meestal zwart van de roet.

KG

De flat heeft nu al problemen met verhoogde grondwaterpeil. Dus als waterpeil Maas-Waalkanaal hoger wordt ben ik 

benieuwd naar de nog verdere waterovelrast.

KG

De sluis lekte de afgelopen keer met de hoogwaterstand. Dat gaf geen veilig gevoel.

De dijken moeten hoger!

KG

De verwarming appartementsgebouw (Grote Loef) wordt door middel van aardwarmte opgewarmd. Volgens ons heeft 

dit bijgedragen aan de reinigingsmethode Hoogenhof waarvan akte + kostenbesparing door de gemeenten. e.a. dient dus 

uitgezocht te worden.

KG De woningen van de Hoef en de Toom liggen dichter bij de Ludenlaan dan bv. Heumen Noord. Waar blijft de gemeente.

KG

door wegvallen van grasveld aan kanaalkant, is er een hondenuitlaatplaats vervallen wat tot gevolg heeft dat er meer 

hondenpoep op speelveldjes komt

KG en geluiddsscherm bij de A73 + asfalt geluidsarm!!!

KG

Er heeft een ernorme kaalslag plaatsgevonden. Anders dan in het verleden hebben wij nu volledig zicht op de brug. Niet 

alleen bomen zijn gerooid, maar ook struiken. Dat in onze directe omgeving zoveel zou worden weggehaald -en met die 

effecten- is ook niet aan de orde gekomen op de informatieavond

KG Geluids overlast en trillingen gaan er komen.

KG Geluidsoverlast op de brug v.d. Jan Ludenlaan is zeer nadrukkelijk.

KG Geluidsscherm op brug J. Ludenlaan eerste prioriteit!!

KG graag compensatie voor uitlaat / wandelgebied langs kanaal

KG

grondwaterstand is al erg hoog en staat in de kruipruimte!  geluidscherm op brug van Jan Ludenlaan zou zeer welkom zijn 

en veel geluidsoverlast kunnen wegnemen.

KG

Het moet absoluut groen blijven!

Waar kunnen nu honden worden uitgelaten, zodat ze los kunnen lopen? Dat grasveldje bij Maas waal kanaal was een 

heerlijk uitlaatgebied. Zonde dat het weggaat. Ik hoop op een goed alternatief.

KG

Het waterpeil in de kruipruimtes is reeds zeer zorgelijk en niet gezond!! Een oplossing hiervoor van de gemeente uit zou 

zeer wenselijk zijn!

KG Hoog water, zorg voor betere dijken.

KG

Hopenlijk blijft 't prachtig stuk natuurgebied langs 't kanaal in stand, door goede nieuwe beplanting. Ook dit zal 

geluidsoverlast beperken.

KG

i.v.m. weinig vluchtmogelijkheden en drukke scheepvaart met o.a. gevaarlijke stoffen

De hoge drempels

KG

ik heb hier weining verstand van.

maar al die omgezaagde bomen vind ik heel erg

maar jahet zal wel moeten

KG Ik hoop dat het natuurlijke karakter behouden blijft. Dus geen hekken en poorten.

KG

Ik maak me geen zorgen om de veiligheid in verband met de scheepvaart in het Maas-Waalkanaal, want schepen zijn 

steeds veiliger en moderner uitgerust dus dit wordt alleen maar veiliger in de toekomst.

KG

In koopaktes woningen staan allerlei kettingbedingen bij verkoop van de woning op te nemen. Dit kan de waarde bij 

verkoop drukken! Nu de grondwatervervuiling meevalt zou de gemeente een besluit kunnen nemen dat de beperkingen 

in aktes niet langer opgenomen hoeven worden!

KG Informatievoorziening over grondwaterverontreiniging is niet optimaal.

KG kans op scheuren in de woning

KG Leg een vissteiger aan in het kanaal. Een die mee om hoog gaat met de waterhoogte.



KG

Nieuwe beplanting langs het maaswaalkanaal is prima, nieuwe beplanting op andere punten in de wijk dient in overleg 

met de bewoners te gebeuren, uitzicht van huidige bewoners moet hierdoor niet beperkt worden. En belangrijk bij 

nieuwe beplanting, is dat dit bomen betreft en geen struiken. De huidige struiken beplanting in de wijk geeft rommelig 

beeld doordat deze veelal door de grasmaaiers mee gemaaid worden cq. er niet fatsoenlijk omheen gemaaid kan worden 

waardoor het een rommeltje wordt.

KG

nieuwe beplanting zo vlug als kan!

geluidscherm had er al moeten staan!

KG Nooit over nagedacht, maar door deze vragen begin ik mij wel zorgen te maken. Wat gaat er allemaal gebeuren?

KG

Nu al rammelen onze ramen en deuren van het scheepvaartverkeer dat hier stil ligt (met draaiende moter).

Het grondwaterpeil is al aan de hoge kant. Hoe gaat zich dit in de toekomst ontwikkelen?

KG Onze parkeer/bergingskelder zou last kunnen krijgen van grondwater, na 't verhogen van 't waterpeil van 't kanaal

KG onze tuin staat al blank na een grote regelbui, laat staan hoe dat straks dan is na de verhoging!

KG

rijksweg tussen de regiobank en de stoplichten J Ludenlaan moet naar 50 km en de J Ludenlaan zelf fluisterasfalt en 60 

km

KG S.v.p. geen hoge beplanting i.v.m. uitzicht over het kanaal.

KG Sinds de bomen zijn gekapt enorm veel last van geluidsoverlast van de A73.

KG

Slordig omgegaan met bomenkap langs het kanaal er staan er nog een paar, nog niet alle herrie van de A73 kan er 

ongehinderd door....

KG Sommige boten leggen aan en laten constant de motor lopen, erg vervelend geluid.

KG veel geluidsoverlast van de snelweg cq JJ Ludenlaan

KG Wat gekapt is moet ook weer terugkomen.

KG

We wonen hier nu 12 jaar, in nijmegen hadden wij een fijne bloeiende tuin, nu 12 jaar later is het nog altijd moeilijk om 

planten aan de gang te houden. Hebben al verschillende keren nieuwe beplanting moeten doen.

KG

zeker nieuwe beplanting komen

hoger waterpeil zorgt mogelijk voor meer water in de kruipruimte en dat zorgt voor stank in huis en minder warmte.

OG

<p>

	De mensen van BREED doen hun best, maar zouden beter aangestuurd moeten worden m.b.t. het opruimen 

/verzamelen van het door hen verwijderd onkruid.</p>

OG

1. Grote berg zwerfkeien op het ronde pleintje op 't Grind vind ik heel koud en onaangenaam. Lelijk bovendien. Ook de 

banken daar zijn vies en kapot. Maakt daar een vijver of zet een grote kastanjeboom met bankjes eronder.

2. De grote betonnen pilaren aan het begin van 't Grind zijn vies en heel lelijk. Haal ze weg en vervang ze door twee 

bomen.

OG Beter onderhoud gebeurd nu met de Franse slag

OG Bijzonder jammer dat bij het kanaal al het groen weg is!!

OG

Bladluis in de bomen, vaker / beter snoeien / bestrijden

Blijkbaar te weinig (mogelijkheden honden uit te laten) gezien de vele hondenpoep op de fiets- en voetpaden

OG

Blijf het jammer vinden dat de huizen op het Grind niet de vrijheid krijgen om de voortuin anders in te richten. Wellicht 

krijgt 't Grind hierdoor een ander aanzien. Vind het parkgoud op het Grind een aanfluiting, de bestrating van de tuinen is 

m.i. verkeerd gekozen. Door de aanslag hierop ziet de meeste voortuinen en armoedig uit.

OG Bomen plaatsen rond vijver Grote Loef

OG De buurvrouw laat hond in gemeentestrook v h huis poepen. Jakkes!

OG

De grond is zo arm dat zelfs klimop het niet goed doet en het resultaat is een steeds groter wordende zandbak. NB 

bemesten maakt dta bepaalde onkruiden niet willen groeien en dta beplanting voorkomt dat er ruimte is voor onkruid. 

daarnaast wordt er nu veel grond afgevoerd met het onkruid.

OG

De perken t.h.v.  b.v. de Strengen en de Hoef zijn schraal beplant en mijns inziens met de verkeerde beplanting. De 

"kuil"naast het Diederikpad wordt regelmatig gebruikt om zand, plantresten etc. te dumpen. Onderhoud, c.q. 

schoonmaken van deze kuil laat te wensen over. Het gras naast het Diederikpad wordt zeer onzorgvuldig gemaaid.

OG De school geen commentaar op het hondenpoep veldje hebben achter ons, de kinderen zijn heilig.

OG

de vele paardenbloemen zien er mooi uit maar moeten ook voordat het allemaal pluisjes worden die rondwaaien door de 

gemeente worden gemaaid om verdere verspreiding van paardenbloemen te voorkomen.



OG De vijver mag wat meer bankjes en beplanting hebben, bv. knotwilgen

OG Doe eens iets aan 't Grind met betrekking tot het "parkgoud"

OG

Door het wegvallen van het veld nabij het kanaal is er geen officiele gelegenheid om de honden in de nabijheid van 

hoogenhof lot te laten lopen, dit is een enorm gemis en veroorzaakt ook dat er meer hondenpoep te wijk in komt.

OG

Er is in verhouding veel openbaar groen voor met name kinderen bestemd en weinig ruimte voor de viervoeters. Omdat 

vele hondenbezitters de poep niet oppakken en meenemen ontstaat er soms irritatie naar hondenbezitters toe.

Er zijn ook weinig mogelijkheden om een vol poepzakje te deponeren.......

OG

Er ligt nog op te veel plekken hondepoep op plaatsen waar dit niet hoort. Zo ligt er regelmatig poep op de stoep voor 

beide ingangen van de Tovercirkel.

OG

Er ligt zoveel zwerfvuil in het openbaar groen en de vijvers, dat het mooie eraf is en het groen en de vijvers rommelig en 

armoedig ogen.

OG

Er mogen best wel meer bankjes in de wijk komen.

Maai het gras eens wat strategischer. Bv voordat de vele Paardenbloemen tot bloei komen.

OG Er mogen wel wat meer bomen in de wijk; ook berken, beuken en eiken, kastanjes, etc.

OG Er zijn kleine hondenveldjes maar geen plek om honden te laten rennen, spelen. De plek langs het kanaal is nu weg!!

OG Geen hond

OG

Geen mogelijkheid meer om hond achter een bal te laten rennen (loslopen) nu veld naast Maas-Waalkanaal wegis -> 

groot probleem.

OG geen toezicht op het uitlaten op de juiste plek

OG

Gelieve meer toezicht, zodat de honden niet poepen op grasveld waar kinderen spelen, zonder dat de hondeneigenaars 

het opruimen.

OG Graag een honde uitlaatplek op het veld aan de voeracker(?) maken

OG

Graag meer beplanting rondom appartementencomplex bij de Korte Hoef, veel kale stukken.

Misschien 'n paar bankjes bij de vijver tegenover de Tovercirkel.

OG

gras wordt slecht gemaaid!

slechte controle gemeente!

OG

Grasveld momenteel slecht onderhouden.

02.05.11 Inmiddels is het gras gemaaid.

OG Groen is altijd welkom, windmolens en zonnepanelen ook

OG groen voor kinderen!

OG

groenstrook voor ons huis is wat magertjes (Grote Loef)

Openbaar groen bij ons wat weining, verder vinden wij de wijk wel steeds groener worden

OG

Heb zelf geen hond en ken geen uitlaatplaatsen, toch ervaar ik geen overlast van hondenpoep, dus veronderstel dat er 

voldoende plaatsen zijn anders had ik zeker meer overlast ervaren. Indien geen uitlaatplaatsen aanwezig, dan is dat toch 

zeer gewenst.

OG

Helaas worden bij 't uitlaten v.d. honden door de baasjes de platsoenen, het park tussen de appartementen en het 

kanaal en zelfs onze tuintje bij de ingangen, gebruikt als hondenuitlaatplaats.

OG

Het aantal bankjes is beperkt, dat zorgt volgens mij voor minder overlast hangjeugd.

Basalt, verlengde aan 't Grind, bij nr 49, die straat heel veel parkeerplaatsen. Mogen best twee parkeerplaatsen minder 

om daar alsnog bomen te planten en de struiken en beplanting mogen best meer worden op bepaalde stukken.

't Grind opnieuw inrichten, heel lelijk dat gele zand. In de winter en bij regen een kliederboel. Het heeft geen uitstraling, 

misschien ook iets aan de beplanting doen.

Gele speeltoestellen van beton, vol met groene/zwarte aanslag verwijderen, kinderen maken daar geen gebruik van bij 't 

spelen. Vervang dit door een stuk groen, geeft veel meer uitstraling -> 't Grind.

OG

Het enorme overlast van hondenpoep langs de fietspaden en voor onze deur bij notabene een speeltoestel is zeer 

ergerlijk. Het gras wordt geel van de hondenplas en nog maar niet van de stinkende hondendrollen te spreken nu het 

betere weer aanbreekt. Het zou zeer op zijn plaats zijn om meer bordjes Verboden voor honden te plaatsen waar 

kinderen spelen. Daarnaast is de katten overlast ook niet gering. Elke dag een halve emmer kattenstront uit je voortuin 

scheppen wordt je niet vrolijk van. Kattenbelasting zou ook in overweging genomen moeten worden.

OG

Het gaat over 't Grind

Het was een mooie straat maar zo langzamerhand verdwijnd er veel groen uit de perken (middenin)

Veel stoepen van bewoners zien er niet uit (pikzwart)

Daar erger ik mij aan.

Jammer.

OG

Het groen wordt zeer slecht onderhouden. het snoeien is te grof, en er komen nooit eens nieuwe planten bij (wel zielig 

sprietjes).



OG

Het hondenuitlaatveldje bij De Tovercirkel vind ik een verkeerde locatie (te dichtbij school)

Daarnaast laten te veel mensen hun hond los lopen en poepen in gebied van de Tovercirkel richting kanaal (daar waar 

juist kinderen spelen).

OG

Het lijkt me dat er genoeg plakken zijn om met je hond te wandelen c.q. uit te laten. Wanneer mensen een zakje 

meenemen om de uitwerpselen van hun hond op teapen is er niets aan de hand en is iedereen blij.

OG Het onderhoud laat te wensen over. Moet vaker gedaan worden.

OG

Het onderhoud v/h openbaar groen laat te wensen over. Onkruidbestrijding trottoir en goot slecht. Trottoirs liggen vaak 

scheef. Als het gras gemaaid wordt ligt de hele straat + het trottoir vol met gras. Reeds vaker doorgegeven, verandert 

echter niets.

OG

het stukje groen voorin de straat, bij het hondenpoepveldje is weg! Nu kijken we direct naar het woonwagenkamp! (lelijk 

en niet bevordelijk voor eventuele verkoop van een huis)

OG Het ziet er niet uit

OG Honden kunnen nu overal poepen, dit moet ingeperkt worden. Aantal bankjes mag iets toenemen.

OG Honden worden uitgelaten rondom de vijver voor Grote Loef (toezicht ontbreekt).

OG Hondenbezitters moeten zelf de poep van hun hond opruimen! Of op 't poepveldje hun hond laten poepen.

OG

Hondenpoep is een groot probleem op grasvelden!

Schepjes/opruimen verplicht stellen!! Als wij mensen aanspreken op het gedrag van hun honden reageren ze meestal 

defensief en ruimen ze het niet op.

OG

Hoogenhof is een nieuwbouwwijk natuurlijk maar meer bomen in een aantal straten zou een mooier geheel geven. 

Bewoners met honden laten vaak op plekken waar kinderen spelen, honden hun behoefte doen. Onbegrijpelijk vind ik 

dat.

OG

Ik bezit geen hond, maar begrijp van andere bewoners dat de honden nergens los kunnen lopen. Dit lijkt mij erg 

vervelend voor hondenbezitters

OG

Ik heb al contact opgenomen met de gemeente over de beplanting achter het voetbalveldje aan het eind van de 

Kopacker. Ik wil graag dat de beplanting regelmatig wordt gesnoeid anders wordt ons uitzicht op de weilanden 

ontnomen. Deze klacht is nu in behandeling. Ik stel het erg op prijs dat mijn verzoek serieus genomen wordt.

OG ik heb geen hond

OG

Ik vind de Toom een hele kale straat qua aanleg van bomen, struiken of planten. Jammer!

Een bankje op de dijk vind ik leuk idee!

OG Ik zou graag boom(pjes) zien in de Kiezelstraten

OG Ik zou graag wat meer bomen willen zien in de straten met huizen.

OG

In de buurt van speelvelden zou het snoeiafval sneller opgehaald moeten worden in verband met de veiligheid van de 

spelende kinderen.

OG

In de wijk 1 a 2 hondenpoep veldjes is te weinig, of zorg i.i.g. voor meer afvalbakken voor hondenpoep. Nu doen ze het in 

de plantsoenen. 't Grind zou 3 a 4 jaar geleden al opgeknapt worden, maar is nog steeds niet gebeurd. Straat ziet er niet 

uit!!!

OG Inrichting paardewei bij J. v Ludenlaan geschikt maken voor hondenuitlaatplaats

OG

ipv ijzeren hekje langs de vijver op Korte Loef / Het Haam een beuken haag en op het eind bij de appartementen ook een 

beukenhaag en een boom.

Dit stukje gras wordt gebruikt als parkeerplaats en om overheen te rijden naar de appartmenten.

OG juise beplanting kiezen svp, en groen mag ook kleur zijn (bloeiende planten)

OG

Kaqn beter. De straten van 't Grind missen uitstraling door de uniforme voortuinen. Het ziet er niet zo vriendelijk uit.

Fontein op het Grind: Deze werkt al een jaar niet meer!

Erg jammer, ook voor de kinderen.

Graag herstel. Ik heb al meerdere keren geprobeerd de bel- en herstellijn te bellen: niet bereikbaar!

OG

kennelijk is er niet voldoende ruimte/terrein om honden uit te laten gezien de enorme toename van hondenpoep op de 

stoepen (met name bij school)

OG loopstrook langs kanaal, beneden v.d. dijk

OG maak een 'echt' hondentoilet

OG Meer bankjes langs het Maas-Waal kanaal. Zie Mook!

OG meer bankjes!

OG Meer dwingend optreden naar hondenbezitters om de poep zelf op te ruimen

OG Meer groen op het Grind ipv de betonnen palen die vooral staan bij de halletjes. Zet er bomen neer dat kijkt zoveel beter

OG meer zitbanken langs de vijvers

OG

Mogelijkheden om honden uit te laten vrij ruim, daarnaast graag NOOIT op andere plaatsten honden vrij laten 

rondlopen. gebeurt. Geeft overlast voor fietsers en wandelaars.

OG na de kaalslag



OG net voordat de p[roefsteen ingedraaid wordt (vanaf de Zwerfkei) oogt het erg stenig

OG niet teveel snoeien waar het niet nodig is

OG Niet zo dicht op parkeerplaatsen plaatsen. Je kunt soms je auto nauwelijks uit

OG

Nou meer dan de hoendenpoep! Vooral bij de shcool bij de poort ligt altijd wat. Kinderen lopen er haast altijd doorheen.

En wat ik ook erg jammer vind is dat de mensen het veldje rondom de vijver als uitlaatplek gebruiken. Terwijl het juist zo 

leuk is dat als je kind gaat vissen je erbij zou kunnen gaan zitten om te picknicken. Maar dat kan dus niet want de mensen 

laten hun hond hier poepen en plassen, ze zeggen nml er staat niet dat het niet mag! Ik ben afgelopen zomer in touw 

geweest dat als ik mensen hun hond daar hun behoefte zag doen om dat aan te geven. Een reactie is och mag dat niet, 

dit is mijn hond niet, ik woon hier niet dus sorry. Maar de keer daarna net zo weer. Dus heb de moed opgegeven en het 

isn iet fijn omdat steeds bij mensen aan te geven. Mensen laten ook vooral voordat ze naar bed gaan daar hun hond uit 

(22.00-23.00 uur). Ik werk onregelmatig, dus zie dat! En de hondenwachter of milieupolitie komt op tijden langs als de 

kinderen al in de klas zitten. Dan laten de mensen hun hond niet meer uit, die is al geweest. Jammer. 

De vijver kun je ook zien als recreatieplek zo gezellig.

En niet als iets waar je troep achter kunt laten. Zonde!

OG

Nu de nieuwe sluis komt ontbreekt het aan een uitlaatplaats voor honden,is er een  mogelijkheid om een 

grasveld af te zetten zodat ze even los kunnen en prullenbakken plaatsen zodat we de hondenpoep op kunnen 

ruimen,zijn we van dat probleem ook af.

OG

Ondanks dat er gelegenheid genoeg is om honden uit te laten wordt het grasveld aan de Basalt (stenen hoofd) zeer 

frequent door de honden gebruikt !!!! 

Wanneer wordt het gras gemaaid ??

OG

Onderhoud groen rond Hoogenvaert is echt vreselijk slecht. Gras komt overal door stenen, er is veel onkruid, er wordt 

zeer slecht gemaaid. Er ligt meer gras op de stoep dan op het gras. Onkruid dat wel wordt gewied, laten ze liggen. Ik zie 

die mensen ook amper werken, ze staan de hele dag met elkaar te praten. Kortom: zeer ontevreden en geen reclame 

voor Malden.

Doordat hondenuitlaatgebied langs maas/waalkanaal weg is, is er geen enkele plek meer waar honden beetje fatsoenlijk 

kunnen worden uitgelaten met als gevolg meer uitwerpselen in wijk.

OG

Onderhoud van het groen beperkt zich tot de perkjes, de stoepen zien er soms slecht uit met allerlei ontkruid er tussen. 

Lang niet iedereen is bereid zijn/ haar eigen stoep schoon te houden.

OG

onderhouden v/h groen op 't Grind zeer slecht.

Parkgoud ziet zwart idem de tegels, kortom ziet er onverzorgd uit!!!

Meet prullenbakken voor deponeren hoendenpoep zakjes -> graag buiten de hondenpoep veldjes.

Veel onkruid. Dit wordt onjuist behandeld met stoom. De machine beschadigd de stenen.

OG

onkruid wordt slecht verwijderd, en weggeschoffeld onkruid blijft vaak op stoep of straat ernaast liggen.

Snoeien van de struiken rond uit slecht. Van alle struiken blijven enkele sprietjes staan. Waarom niet eens in 3 jaar 

eenderde van de struiken terugzetten, en daarna rouleren? Veel mooiere struiken is het resultaat.

Honden kunnen momenteel niet loslopen en plekken waar niemand last heeft van hondenpoep zijn niet dichtbij. 

Resultaat veel poep bij vijvers en op grasvelden waar de kinderen ook moeten spelen.

OG Ook al zijn er meer dan genoeg uitlaatplaatsen Ze laten de honden overal poepen SUPER vies

OG poepveld (1 stuk) niet gesloten

OG Prullenbakken!!!

OG

Rond de vijver (Grote Loef) zou zo'n mooi groen "parkje" kunnen zijn als er wat meer beplanting zou zijn. Vooral meer 

bomen! Trouwens vind ik de hele wijk een beetje kaal gebleven (na 12 jaar geduld).

OG

Slecht, slordig onderhouden van plantsoenen stoepen (vooral Breed!)

Uitlaten van honden op Kopacker

Grasveld en plantsoenen, ook op fietspad (in plantsoen).

OG snoeien bomen

OG

Stoomauto komt er nooit onkruid blijft altijd staan

veegauto komt maar voor de helft in de straat

Wordt slecht onderhouden. Vuil blijft liggen 't Grind 79-81-83-85

OG Teveel bankjes leidt tot hangjongeren!

OG Teveel gesnoeid najaar 2010, en te kort.

OG toezicht op het onderhoud

OG Veel honden lopen los op Stenen hoofd en doen hun behoeften nabij de woningen



OG

veel strenger optreden tegen hondenbezitters. Kinderen komen soms huilend naar binnen omdat er een hond achter ze 

aan komt rennen. Ook kunnen we regelmatig hun schoenen of zelfs kleren schoonmaken van de hoendenpoep.

OG

Vervanging van bomen (in straten) die slecht zijn.

Meer bloeiende struiken.

OG Vieze vijver achter de Tovercirkel. veel afval.

OG

Voor ouderen meer bankjes langs vijvers en wellicht langs het Maas Waalkanaal + verlichting. 

vb banken Nestorbanken waarvan er enkele in Nijmegen staan bv in Kronenburgerpark.

Wellicht ook een idee voor sponsoring.

OG

Voorheen veel gebruik gemaakt van de groenstrook naast kanaal, waar nu de keersluis komt. Nu gebrek aan ruimte waar 

je met de hond kan spelen (zonder overlast voor anderen).

OG Waarom die simpele beplanting, waar zijn de rozenstruikjes zoals bv. in het Jachthuis. Daar kan het wel!

OG Waarom mogen katten vrij rondlopen? Zitten vaak in de tuin hierdoor bijna geen vogels in de tuin. Katten ook aanlijnen!!

OG We hebben geen bomen in onze straat. Heel kaal.

OG We hopen dat er bij het kanaal een plek komt dat de honden los kunnen rennen. En bankjes bij het kanaal.

OG zie vorige vraag

OG

zoals aangekruist niet tevreden.

Al het groen is het goedkoopste soort wat er te krijgen is. Heb inmiddels zelf wat gepoot.

JOP ?

JOP

JOP

<p>

	Onder het viaduct van de Jan Ludenlaan</p>

JOP Aan de buitenkant van de wijken, bijv. bij kanaal of woonwagenkamp op de wei.

JOP Aan de rand van de wijk

JOP

JOP

Aan de rand van het dorp. Voorheen trok de jeugd zich terug onder de brug. Dat wordt nu een stuk moeilijker. We 

hadden daar overigens weinig last van.

JOP aan de rand van Malden

JOP aan het kanaal!

JOP achter het gemeentehuis of voor

JOP AUB geen JOP!

JOP Ben niet op de hoogte van de JOP.

JOP

bij de brede school

dicht bij de wijk maar er niet middenin om overlast voor bewoners te voorkomen

JOP bij de brug

JOP bij de school

JOP bij de telefoonwinkel

JOP Bij het gemeentehuis

JOP Bij het gemeentehuis en bij de pastoor.

JOP bij het kanaal

JOP bij het kanaal, of kerkplein

JOP Bij het winkelcentrum / Kerkplein

JOP bij Juliana velden

JOP Bij kanaal

JOP Bij Maldenstein.

JOP bij 't winkelcentrum

JOP Buiten de bebouwde kom of voor het gemeentehuis

JOP

De grootste hoos kinderen gaat nu naar de middelbare school, misschien daar iets meer aandacht aan schenken voor de 

juiste speelvoorziening

JOP

de vraag is of zo'n plek zin heeft, jongeren verzamelen waar zij willen, ene plek bij de keersluis is misschien een goed 

idee.

JOP Die is er toch al? Jongeren hebben zelf hun JOP gecreeerd bij het gemeentehuis met de nodige overlast

JOP Een beetje uit de buurt?

JOP

Een plek waar niet direct huizen staan. Op dit moment zijn er nog veel jonge kinderen, maar binnen een aantal jaar is het 

beeld toch anders.

JOP er is niks voor 12 tot 18

JOP ergens binnen, niet buiten

JOP Geen idee



JOP

JOP geen idee eigenlijk

JOP Geen idee, misschien bij de nieuwe sluis?

JOP Geen idee, wellicht ergens aan de rand of in het centrum nabij de bioscoop.

JOP Geen idee. Niet bij mijn huis graag.

JOP geen JOP voor de deur, daar is SJEM + kerkplein voor

JOP geen oordeel

JOP het creeren van een jop verhoogt kans op overlast van geluid en vervuiling

JOP hondenvoorziening: langs het kanaal.

JOP Ik vind dat, in vergelijking met andere plaatsen, onze wijk erg weinig goede speelplaatsen heeft.

JOP Ik vind een JOP onnodig. Jongeren realiseren dat toch zelf. Zie Kerkplein.

JOP

Ik was niet op de hoogte van het voornemen om een JOP te plaatsen, maar ben er zeker voorstander van. Ik heb echter 

geen voorkeur voor locatie.

JOP

Ik weet niet wat een JOP is,

is het een gefaciliteerde hangplek?

Zouden we het niet zover kunnen krijgen dat ze het ook fijn blijven vinden om gewoon bij elkaar thuis over de vloer te 

komen?

Van beide kanten (ouders en kinderen) wat inschikken

Of getuigt dit van grote naief?

JOP

In een gebied waar er weinig overlast oplevert. Het levert altijd overlast op (zie TC, onder de brug).

ze mogen best hangen, maar ruim de zooi op!!!

JOP in het maaswaal kanaal

JOP in het midden van de wijk

JOP In Heumen

JOP industrieterein

JOP Jongeren hoeven toch niet buiten te hangen, dat kan toch ook ergens binnen!

JOP

Jongeren moeten ook binnen hoogenhof een geschikte ontmoetingsplek hebben, de ruimte nabij de jan ludenlaa, 

(viaduct) waar nu ook regelmatig jongeren zijn zou een geschikte plaats kunnen zijn

JOP JOP is nog niet van toepassing voor ons

JOP Langs het kanaal.

JOP Langs het Maas-Waal kanaal. Daar was altijd al een ontmoetingsplaats.

JOP midden in de wijk waar goed toezicht is. Niet aan de randen van de wijk

JOP Nabij de brug

JOP Nabij openbare gebouwen. Dubbelfunctie.

JOP

nergens. Volg landelijke publicaties over JOP's. Zijn zware overlastgevende plaatsen.

Lawaai (brommers, radio's), Afval (roken, snacks), Drugshandel.

Opvang met enige vorm van begeleiding /toezicht gewenst.

JOP Neutraal terrein waar we GEEN LAST hebben van jongeren, niet in wijken!!!

JOP niet bij mijn woning

JOP niet bij woningen

JOP niet in de Hoogenhof

JOP Niet in de wijken, niet bij speeltuinen, speelplaatsen. Zoveel mogelijk aan de rand van een wijk.

JOP

niet meteen aan achtertuin van huizen. Wat verder weg van de huizen, omdat jeugd nu eenmaal een ander dag- 

nachtritme heeft dan volwassenen. Een vaste plaats concentreert de overlast heel erg. Ik gun de jongeren wel een plek, 

maar het is heel lastig een plek aan te wijzen, want ...

JOP

niet op bankjes op het stenen hoofd!

gaarne buiten de wijken!

JOP Niet te dicht in de woonwijk

JOP Niet. Gewoon bij de ouders thuis afspreken. Sociale controle

JOP NIET; ik geloof niet in zo'n JOP. JOP is faciliteren van lamlendigheid.

JOP Op de huidige jeu-de-boule banen, daar wordt door niemand gebruik van gemaakt

JOP Op een plaats dat de omwonenden er geen last van hebben

JOP op een plaats waar weinig woningen er last van hebben (bv onder huidige viaduct jan ludenlaan)

JOP Op een plek dat die geen overlast bied.

JOP Op een plek waar niemand hinder ervan ondervindt en het wel veilig is voor jongeren

JOP Op een veld richting de brug bij de sluis

JOP Op goed verlichte plekken.

JOP Op het kerkplein.

JOP Op 't Grind

JOP Op 't grind.

JOP oude Tourmalijnschool

JOP rond het water, open gebied zodat er wel zicht op blijft.



JOP Rondom vijver, mits af en toe toezicht.

JOP terrein gymzaal Raadhuisstraat als deze wordt afgebroken

JOP Vlak bij de tunnel J Ludenlaan?

JOP Voor het gemeentehuis

JOP Vraag aan de jongeren waar ze gebruik zouden willen maken van een JOP.

JOP Waar de meeste jongeren zijn!

JOP waar geluidsoverlast en rommel geen hinder voor omwonende oplevert

JOP Waar het geen overlast geeft, maar wel leuk is voor de jeugd.

JOP waar niemand er (over)last van heeft

JOP Waar niemand er last van heeft.

JOP Weet ik niet. Ik vind het wel een uiterst goed idee.

JOP werkt zoiets?

SP

"speeltuintje" tussen Kiezel en Klinker ('t Grind) met aleen 1 auto is wel heel zielig / weinig

hondenvoorziening: bij Maas-Waalkanaal

SP

´n Nieuwe speel- en renvoorziening voor honden bijv. aan de andere kant van de Boterdijk of bij de geluidswal,maar dan 

moet het wel beter afgezet zijn ze kunnen nu zo de snelweg op levensgevaarlijk.

SP

<p>

	In de &quot;speelstraat&quot; voorzieningen voor kinderen aanbrengen. Jeu-de-boule-banen aanleggen</p>

SP 12 tot 18 hangt erbij.

SP Aan het einde van de Kopacker een leuke speeltuin maken voor kinderen van 6 tot 12 jaar.

SP

Afvalbak inclusief poepzakjes voor honden. Meerdere gemeentes doen dat al. Of een poepmachine langs laten komen op 

de plekken waar honden regelmatig lopen.

SP Als voorbeeld de speel/ontdekking natuurtuin in Beek. Waar kk kunnen spelen met zand, takken etc.

SP

Basketbal plek

Skateplek

Voetbalgoal met afrastering erom heen

Draaitoestel

SP

de speelplaatsen met zandbakken worden niet goed onderhouden, het zand wordt nooit vervangen, katten en honden 

poepen daarin. Ik vind dit heel vies. Misschien speeltuintjes voorzien van rubberen tegels.

SP

Een groot veld dicht bij huis is een wens van onze kinderen. Nu moeten ze op de fiets ergens heen en dat maakt de 

drempel hoog.

SP Een grotere gevarieerdheid. veel speeltoestellen zijn te kinderachtig voor kinderen 8 jr en ouder

SP een natuurspeelterrein zou misschien een idee zijn.

SP Een nieuwe vrijloopgelegenheid voor honden, dicht bij de wijk is zeer gewenst nu dat niet meeer bij de sluis kan.

SP

gevarieerde voorzieningen, bank, zandbakken, onderhoud, groen

graag meer banken bij speelplaatsen. meer zandbakken, gevarieerde speeltuinen

Gebruik vanv het grote lege grasveld aan de Boterdijk !!!

SP glijbanen plaatsen waar kinderen onder de 3 jr zelf op kunnen klimmen (kan nu bijna nergens)

SP goed zo

SP Graag een klein multicourt / voetbalkooi

SP

graag omheining grasveldje Boterdijk

Speelmuur waartegen je kunt voetballen, tennissen e.d. als je alleen wilt spelen

fietscrossbaan

SP haal de betonen blokken weg op het grind en zet er leuk speelspul neer. Alles is beton op het Grind.

SP

Het is belangrijk dat er aandacht is voor een ren mogelkijkheid voor de honden in onze wijk.

tevens meeeeer afvalbakken voor volle hondenpoepzakjes om mensen te stimuleren de hondenpoep op te pakken !!!!

SP

het veldje tplv boterdijk/zwerfkei is zeer onveilig  omdat er veel geparkeerd en gereden wordt daardoor is voetballen erg 

kwestsbaar  [ optie  hekwerk op doelgerichte spelen]

SP

Hewt voetbalveld park Basalt egaliseren. Lopen vrij diepe groeven dwars over het veld. Ook de scholieren hebben hier 

last van tijdens de sportles.

SP honden uitlaatplaatsen die dicht kunnen

SP honden voorziening bij de dijk (bij het viaduct)

SP honden voorziening bij het kanaal richting viaduct

SP hondenvoorzieining: langs hogenhofpad ter compensate van gebied langs kanaal

SP hondenvoorziening : rondom het kanaal, Jan Ludenlaan

SP hondenvoorziening langs het kanaal



SP hondenvoorziening langs Jan Ludenlaan bij weide

SP hondenvoorziening veldje richting kanaal

SP hondenvoorziening: buiten de woonkern

SP hondenvoorziening: hekken daar repareren en extra langs dijken.

SP hondenvoorziening: 'hoge veld' tussen hoek Oost kanaaldijk en Diederik pad. Alle andere zijn veels te .. (??)

SP Hondenvoorziening: In Overasselt

SP hondenvoorziening: langs de Ludenlaan / weilandgebied

SP hondenvoorziening: langs het kanaal richting brug, met omheining

SP hondenvoorziening: langs kanaal

SP

hondenvoorziening: Niet op de Kopacker of de vijver er achter

Borden Hondenverbod!!

SP

hondenvoorziening: op het grote veld lang Jan J Ludenlaan.

Mijn vraag is of er ook iets met los lopende katten wordt gedaan. Deze lopen veel rond en doen hun behoefte in onze 

tuinen.

SP iets voor oudere kinderen

SP

Ik heb geen kinderen in de geneoemde leeftijden. Voor mij niet relevant. Wel zijn speelplaatsen prima geschikt voor 

kleinkinderen. Dus geen frequent gebruik.

SP

kinderen spelen op de grootte keien en zitten er onder

wie is verantwoordelijk als er iets gebeurt?

SP maak een Cruiff court op bestaand veld

SP meer speelvoorzieningen voor de kinderen van 8 tot 12 nu is er veel voor de kleinere kinderen

SP Meer vlonders om te vissen / te kunnen zitten.

SP neen

SP niet bij woningen

SP nog meer voor tot 12 jaar

SP op 't Grind zou een paar jaar geleden toestellen geplaatst worden, die zijn nooit gekomen

SP renvoorzieing honden langs het kanaal

SP Ruime speel- en renvoorzieningen voor honden: buiten woongebied. Bijv. bij viaduct!

SP

Skatebaan in de Hoogenhof, ipv alleen bij de Julianavelden. Te ver weg.

Trapveldje bij het kanaal bestraten of asfalteren. Nu is het een veldje van niks, gewoon een knollenveld. Goaltjes zijn 

prima. Deze zouden ook niet misstaan op het shcoolplein van de tovercirkel.

SP speelplaats tussen Kiezel en Klinker herstellen! Meer toestellen.

SP

speelvoorziening honden in de buurt van het kanaal

Op 't Grind spelen veel kinderen, maar de speelvoorzieningen vind ik tegenvallen

SP speelvoorzieningen honden graag op de dijk houden, niet op de speelvelden Grote Loef

SP

speelvoorzieningen: gaat niet om wip-wap, maar om ruimte waar ze kunnen spelen, ontgdekken, boomhutten bouwen. 

Het hoeft niet 'af' te zijn.

hondenvoorziening: Niet; mensen gaan maar naar het bos!

SP staan bij woningen ouderen

SP

Te weinig 'vrije; ruimte voor kinderen, te weining groen.

Vanuit Zwerfkei trapveldje vooraan de straat en dan pas weer voorbij de Tovercirkel. Speelgelegenheid bij Tovercirkel 

wordt door kinderen van die school gezien als 'hun' terrein. Zit je op een andere school, dan word je weggepest.

SP tot nu toe ruime voorziening op terrein naast sluis. Dat gaat nu verdwijnen!

SP Trapveldjes

SP Trapveldjes meer egaliseren.

SP troep onder de brug en wijk

SP vaste goals op weide Halster

SP Voetbalveld aan de Basalt zou wel meer opgeknapt kunnen worden. Voor de goals is het een modderpoel.

SP Voor (hang)jongeren zou een semi overdekte plek met banken èn afvalbakken erg prettig zijn.

SP voorziening honden langs het kanaal

SP

Waarom wordt er op de ene plek alles gezet en op de andere plek niks.

hondenvoorziening: bij het kanaal

SP

Wat is er voor jongeren van 12 tot 18? Onderhoud van speeltuinen is onder de maat. regelmatig is er iets stuk en (zelfs 

na bellen) wordt het profosorisch opgelost, waar niet altijd aan de veiligheid wordt gedacht. Honden moeten een eigen 

ruimte krijgen.

SP Wij jongeren willen graag een soort van voetbalkooi.



SP

Zet eens een speel toestel in een huurwijk i.p.v. betonblokken!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!

zoals in ;t Grind

ZD brievenbus is niet dichtbij

ZD Brievenbus te ver weg

ZD Bus laten rijden zwerfkei, waarom wel op de veldsingel??

ZD Een bushalte zou wenselijk zijn op de Broeksingel

ZD

Gaarne busvoorziening in de wijk!

Er komen steeds meer mensen zonder auto.

ZD

Geen LIDL aan de Rijksweg!

LIDL moet buiten de woonbuurt bij de Praxis gebouwd worden !

ZD Huidige situatie voldoet, bij minder mobiliteit en niet meer in staat  auto te rijden wordt het problematisch

ZD Ik vind de afstand naar een AED te lang. Die zouden er een paar meer in de wijk mogen hangen.

ZD

komst van een Lidl op huidige voorgestelde plek, baart mij zorgen in verband met te verwachten verkeersoverlast en 

veiligheidsproblemen als gevolg daarvan! Beter om dat te laten in het winkelcentrum! Of bij verhuizing van Juliana of 

betonfabriek dáár in een nieuw plan opnemen.

ZD

Komst van Lidl!

Positief: HEMA

ZD Lidl hoort in winkelcentrum. Vrees van huidige locatie voor veel 'verkeers'overlast.

ZD

M.n. problemen met kinderen en in gezinnen zouden beter met behulp van Eigen Kracht-centrale aangepakt kunnen 

worden: beter voor alle direct- en indirect betrokkenen en vaak goedkoper. www.eigen-kracht.nl

ZD

Met auto natuurlijk geen afstand, wel naar OV. Naar het station met koffer is lopend niet te doen.

Ook vanuit bushalte naar huis met bagage of volle tassen is te ver

ZD

Om terug te komen op mijn eerdere opmerking over de bereikbaarheid van de binnenzijde van 't Grind: Zeker voor de 

hulpdiensten is het van (levens)belang van de patient dat de bewegwijziging en de toegang tot 't Grind goed is. Als een 

taxi je niet kan vinden dan is dat jammer maar helaas, maar voor een hulpdienst is het van levensbelang dat de patient 

op tijd gevonden wordt/een brand op tijd geblust kan worden etc.

ZD openbaar vervoer Malden-Nijmegen vv is zeer slecht 's avonds. Malden integreren in buslijn van stadsbus!

ZD Voor alle afstanden geldt : 20 min lopen, zeker voor ouderen!!

ZD Voor mensen die slecht ter been zijn is het een hele klus om bij arts of winkel te komen

ZD

Zie paal midden op voetgangerspad Rijksweg t.o.v. Oud gemeentehuis. Restaurant La Stalla voetpad geblokkeerd d.m.v. 

bomen en bankjes (geen gezicht). Dit komt de uitstraling gemeente niet ten goede. Alle bezoekers tot nu toe vionden dit 

een aanfluiting. Uitbreiding prima, maar uitstraling een 0.

ZD

zolang je goed ter been bent en/of kunt autorijden of fietsen is er niets aan de hand. Slecht ter been en niet autorijden 

heeft tot gevolg dat alle zorg en diensten al snel te ver weg zijn.

AC 2x ingeschreven, nooit wat van gehoort

AC

activiteiten organiseren voor leerlingen op de basisschool en hun ouders moeten eigenlijk de school zelf doen maar als 

jullie het samen kunnen doen is het prima maar het moet niet alleen van jullie kant zijn

AC activiteiten voor peuters en kleuters (zijn er veel van in deze wijk!)

AC Activiteiten zijn welkom, als we daarna het zwerfafval verwijderd wordt.

AC Buurtfeesten.

AC Complimenten voor mensen van wijkplatofrm. Prima ploeg mensen.

AC deze activiteiten horen m.i. niet bij een wijkplatform

AC dropping, EK en WK voetbal op groot scherm. Buurten versieren tijdens EK en WK

AC Er komt een grote groep jongeren aan van 12+ jaar. Vraag hen waar behoefte aan is, is die er uberhaupt?

AC geen behoefte aan

AC gemeenschappelijke honden wandeltochten

AC

heb zelf nog weinig gebruik gemaakt van activiteiten, maar waardeer wel dat ze er zijn. ben zelf gewoon vaak te druk, 

maar verwacht wel gebruik te gaan maken als dochter ouder wordt.

AC

Hebben de jongeren vanaf 12 zin in meedoen aan wijkactiviteiten

En wat zouden ze leuk vinden?

AC

Het organiseren van de activiteiten voor de oudere jeugd zou door mensen geregeld moeten worden door mensen die 

veel verstand hebben van het omgaan met jongeren.

AC

Hulpdienst voor allerlei activiteiten waar mensen die iets nodig hebben en mensen (ook kinderen) die iets voor anderen 

willen en kunnen doen zich kunnen aanmelden.



AC

Ik vind alles prima, maar niet in een wijk.

En al zeker niet op de school aan de zwerfkei, steeds meer overlast.

Er werken mensen in twee en vijf ploegendienst bij ons in de straat, kunnen niet normaal slapen door de overlast van de 

school parkeren lawaai alles.

AC

Ik vind alles wat jullie doen meegenomen. Het is allemaal vrijwilligerswerk en ik dan daar alleen maar mijn waardering 

voor uitspreken.

AC

ik vind het prima dat het wijkplatform activiteiten organiseert. Maar het hoeft voor mij niet. Ik akn niet inschatten of ik 

aan activiteiten voor mijn doelgroepen (50-+ en zonder kinderen) zal deelnemen. Activiteiten voor oudere jeugd is prima 

als de oudere jeugd daar behoefte aan heeft.

AC

Je moet je niet alleen richten op ouders met jonge kinderen, maar dan ook iets bieden voor alle buurtbewoners. 

Misschien een jeu de boulles voor ouderen?

AC Lampionnenoptocht op een zomeravond

AC

Meer te doen voor de jeugd van 13-23. Activitieiten moeten worden opgezet door professionals: meer jongerenwerk / 

sportbuurtwerk!

AC Meer voor jongeren

AC ook activiteiten 65-80+

AC

Prima om iets te doen aan 't 'nieuwbouwwijk-gevoel' in de Hoogenhof, maar als gezin zonder kinderen voelen wij ons 

niet direct geroepen mee te lopen in een lampionnenoptocht (leuk hoor maar niet voor ons). Wat dan wel? Misschien 

eens een brunch, lunch, of bbq? Met 'n bijdrage van EUR 5-7.50 pp kom je al een heel eind. 't gaat ten slotte om 't 

gezellig samenzijn.

AC Sorry hersenletsel

AC sportactiviteiten, b.v. voetbal, handbal

AC

Toelichting: onduidelijk of jeugd vanaf  12 jaar behoeften heeft op dit gebied in wijkverband. Zelfde geldt voor 50-

plussers

AC Wat het platform ook organiseerd we mogen blij zijn met alles wat ze doen!!

merkt van 

platform

- organiseren events

- website

- mailings/nieuwsbrieven

merkt van 

platform

<p>

	activiteiten voor de jeugd, website, bord aan de ingang</p>

merkt van 

platform

<p>

	weinig</p>

merkt van 

platform aankondiging activiteiten

merkt van 

platform aankondiging activiteiten op bord in de wijk

merkt van 

platform

aankondigingen

Goede zaak dat u er bent.

merkt van 

platform aankondigingen, brieven, posters

merkt van 

platform Actief. Laat zich regelmatig horen. Activiteiten bevorderen onderling contact, zeker als de kinderen ouder worden.

merkt van 

platform activiteit vermeld op borden bij toegang tot wijk

merkt van 

platform activiteiten

merkt van 

platform activiteiten

merkt van 

platform activiteiten

merkt van 

platform activiteiten

merkt van 

platform activiteiten aangegeven op de borden

merkt van 

platform activiteiten die op het bord staan bij entré Hoogenhof

merkt van 

platform activiteiten via borden begin wijk en via mensen uit de buurt.

merkt van 

platform

Activiteiten voor de jeugd.

Info via website.

merkt van 

platform activiteiten voor kinderen



merkt van 

platform activiteiten, bloemetjesbrief Tovercirkel, bord bij ingang wijk.

merkt van 

platform Activiteiten, dialoog met gemeente, welkomstborden

merkt van 

platform activiteiten, nieuwsbrief

merkt van 

platform af en toe post, website, vidn het goed dat men met gemeente in gesprek is en de belangen van de wijk behartigt worden!

merkt van 

platform alleen als er activiteiten zijn voor kids + ouders

merkt van 

platform als je het zelf niet in de gaten houd merk je niet veel

merkt van 

platform Belangenbehartiging vd wijk is prima. De vergaderstukken, agenda en uitnodiging zijn ook prima.

merkt van 

platform

Betrokkenheid met het wel en wee in de wijk.

lampionoptocht en speldag

merkt van 

platform Blijf via mail en site op de hoogte van de activiteiten (bijv tav sluis)

merkt van 

platform

bord aan begin van de wijk.

activiteiten voor jong en oud

merkt van 

platform

bord bij ingang Hogenhof

niets

merkt van 

platform borden & pamfletten over activiteiten

merkt van 

platform borden aan het begin van de weg

merkt van 

platform

Borden langs de weg.

Af en toe feest in de wijk

merkt van 

platform bordje vooraan in de wijk, dit soort activiteiten

merkt van 

platform buurtfeest, af en toe post

merkt van 

platform Dat er activiteiten aangeboden worden

merkt van 

platform Dat het bestaat.

merkt van 

platform Dat ze eens in de zoveel tijd een activiteit oraniseren

merkt van 

platform de activiteiten

merkt van 

platform De activiteiten die jullie organiseren (bijvoorbeeld de avond in de kerstvakantie en de ledenvergaderingen).

merkt van 

platform

de activiteiten in de wijk

en vertegenwoordiging in belangrijke zaken

merkt van 

platform

de borden en informatievoorzieningen en divers overleg met de gemeente evenals goede belangenbehartiging is super 

!!!

merkt van 

platform De georganiseerde activiteiten

merkt van 

platform de georganiseerde activiteiten, jaarvergaderingen, de site

merkt van 

platform

de ijsbaan op de vijvers, lampionoptocht voor kinderen, avond over de nieuwe keersluis (in samenwerking met 

Rijkswaterstaat en de gemeente  etc. en nu: deze enquete

merkt van 

platform

de website en de aankondigen aan het begin van de wijk van nieuwe gebeurtenissen (vergadering of iets voor de 

kinderen bv)

merkt van 

platform Deze enquete

merkt van 

platform Door het bord op de grote loef weet ik van de komende activiteiten af.

merkt van 

platform enkele activiteiten: voetbal, lampionoptocht enz.



merkt van 

platform er wordt over gepraat in de buurt en er wordt ook hulp gevraagd / medewerking

merkt van 

platform Flyers en het bord aan het begin van de Hoogenhof

merkt van 

platform

geeft extra informatie en houdt gemeente beleid voor de wijk in de gaten.

Organiseert ontzettend leuke activiteiten voor oud en jong!

merkt van 

platform goeie inzet en creativiteit

merkt van 

platform

Heb er nog niet veel van gemerkt, maar misschien heb ik ook niet goed opgelet en lees ik het lokale informatiekrantje 

nooit.

merkt van 

platform Ik ben er lid van

merkt van 

platform Ik ben op de hoogte van alles wat gebeurt. Specifieke positie , lid van commissie

merkt van 

platform Ik krijg mail en doe mee bij activiteiten

merkt van 

platform Ik weet er, jammer genoeg, te weinig over

merkt van 

platform informatie

merkt van 

platform informatieborden aan het begin van de wijk

merkt van 

platform Internet berichten

merkt van 

platform

internet, af en toe post

beperkt aantal activiteiten

merkt van 

platform

je merkt dat er maar betrokkenheid is met de wijk vooral met de dingen die jullie organiseren voor de wijk 

(spellendag,voetbal en nu weer zijn jullie op zoek naar onbekend talent. Ga vooral zo door met deze dingen het is goed 

voor de saamhorigheid in de wijk en iedereen blijft bij de wijk betrokken.

merkt van 

platform Leuke activiteiten en voorlichting over keersluis

merkt van 

platform leuke activiteiten!

merkt van 

platform leuke activiteiten, m.n. voor kinderen

merkt van 

platform mail / post / voorlichting en vergaderingen

merkt van 

platform mail, wijkactiviteiten

merkt van 

platform mailing, borden

merkt van 

platform Mailings die zij versturen, borden met bekendmaking van a.s. activiteiten

merkt van 

platform maken zelf weinig tot geen gebruik hiervan. Kijken wel op website. Goed dat het bestaat.

merkt van 

platform mededelingenbord bij ingang wijk

merkt van 

platform men is bewonderenswaardig aktief en betrokken

merkt van 

platform Mijn vrouw zit in het wijkplatform

merkt van 

platform mn de sportactiviteiten en via de school kinderen

merkt van 

platform Niet mee bezig, altijd aan 't werk.

merkt van 

platform niet veel

info

<p>

	door een maandelijkse nieuwsbrief</p>

info

Als lid van het wijkplatform krijg ik weinig info toegezonden, alhoewel er misschien wel van alles gaande is. Het 

wijplatform is zo niet erg zichtbaar, zeker niet op inhoudelijke zaken.



info Dit gebeurt duidelijk.

info dit is allemaal prima

info

Dit is voor het eerst dat ik van het platform hoorde. Dus het mag wel wat bekender gemaakt worden.

Dit zou je kunnen doen doormiddel van folders en huis aan huis bladen, de gemeentegids, maar ook door de Regiodiek, 

Flayers.

info dmv informatieborden

info door de nieuw geplaatste borden is het volgens mij wel duidelijk

info Duidelijk, ja,

info geen mening

info Genoeg

info Goed.

info heb de website eens goed bekeken,ik denk dat dit voldoet.

info

Het wijkplatvorm is wellicht actief doende met diverse zaken, maar kennelijk is de informatievoorziening te smal, 

waardoor ik hiervan weinig merk en geen beeld kan vormen van inzet/ activiteiten/resultaten. Ik zou willen voorstellen 

periodiek informatie te verstrekken inzake stand van zaken via e-mail met de mogelijkheid tot reageren.  On-line 

deelname verhoogt m.i. interesse en betrokkenheid bij de werkzaamheden van het wijkplatvorm door een snellere en 

effectieve bereikbaarheid naar de wijkbewoners. En verder geen papier en vergaderingen.

info hoor voor het eerst van hun website

info

Iets vaker zou dmv brief informatie mogen worden gegeven over wat er speelt en waar het platform zich conreet mee 

bezig houdt en evt. gewenste betrokkenheid. Meer 'marketing' zou mogen.

info

Ik ben niet onder de indruk.

Wellicht is een nieuwsbrief een idee om op te pakken.

info ik heb me er niet in verdiept, sorry.

info ik merk niet veel van het wijkplatform en ook niet veel van de informatie.

info ik vind dat ze het goed doen

info

Ik vind het allemaal heel duidelijk en professioneel.

hetlezen van de info heeft niet voor iedereen de hoogste prioriteit.

in deze wijk van vele 2 verdieners heeft iedereen het nl erg druk, druk druk.....

info Ik vind 't goed zo

info info is goed

info info over wat?

info is prima

info is prima zo

info ja

meerwaard

e

- verbinden van mensen in de wijk

- toegevoegde waarde in uitzetten gemeentelijk beleid

meerwaard

e

<p>

	mensen met alkaar in contact brengen</p>

meerwaard

e

<p>

	nog te weinig van bekend</p>

meerwaard

e activiteiten bijdragen tot saamhorigheid

meerwaard

e activiteiten saamhorigheid versterken

meerwaard

e Activiteiten versterken het wijkgevoel.

meerwaard

e activiteiten zorgen voor betere sfeer

meerwaard

e aktivititen, contact buurt

meerwaard

e altijd leuk om eigen activiteiten in de wijk te hebben

meerwaard

e belangenbehartiging

meerwaard

e belangenbehartiging is belangrijk voor bewoners en communicatie mogelijkheid voor externe instanties met de buurt

meerwaard

e Belangenbehartiging vd wijk is prima. Zij zet voor de wijk belangrijke zaken op de agenda.

meerwaard

e Betere interactie met zijn bewoners. Goede organisatie bij conflicten.



meerwaard

e betrokkenheid

meerwaard

e betrokkenheid onderling

meerwaard

e betrokkenheid...

meerwaard

e Collectieve belangenbehartiging, activiteiten voor ouders met jonge kinderen aanvullend op school activiteiten

meerwaard

e communicatie / signalering ri. gemeente

meerwaard

e contact met gemeente en bewoners

meerwaard

e contact tussen kinderen en ouders

meerwaard

e creeert samenhang / betrokkenheid

meerwaard

e Daar ga ik van uit.

meerwaard

e

Dankzij een platform worden we eerder geïnformeerd door gemeente en ook eerder gekend in issues die er zijn. is dus 

zeker van meerwaarde voor de wijk.

meerwaard

e Dat is voor mij dus onduidelijk, zie boven.

meerwaard

e Een stem in de Gemeente m.n. rondom groep voorziening, gladheid in de winter, mogelijk activiteiten voor 55 plussers

meerwaard

e er wordt 'opgekomen' voor de wijk bij de gemeente. Ook worden er leuke dingen georganiseerd voor de kinderen.

meerwaard

e Er zijn regelmatig activiteiten id wijk.

meerwaard

e extra activiteiten zijn altijd goed

meerwaard

e Geeft informatie over lopende zaken in de wijk en komt op voor de belangen van de bewoners.

meerwaard

e geeft soms duidelijkheid

meerwaard

e geen mening over

meerwaard

e Heb er nog niets mee gedaan

meerwaard

e het bevorderd de sociale cohesie.

meerwaard

e Het geeft een gevoel van verbondenheid

meerwaard

e

Het is altijd goed als mensen zich inzetten voor de leefbaarheid van de buurt, en dat er in geval van problemen een 

aanspreekpunt is.

meerwaard

e Het is fijn als er mensen zijn die zich inspannen om de wijk prettig te houden

meerwaard

e het is goed om regelmatig meer contact te houden met buurtbewoners. Vooral door leuke activiteiten.

meerwaard

e Het is goed!

meerwaard

e

Het is heel fijn dat het wijkplatform er is. Het maakt onze wijk nog meer een wijk. En het is fijn dat we zo gezamelijk voor 

onze belangen kunnen opkomen.

meerwaard

e Het is wel een platform dat 'massa' heeft om zaken aan te kaarten bij de gemeente.

meerwaard

e het misschien niet zo voor ons, maar wel voor vele anderen

meerwaard

e Het zorgt ervoor dat de mensen in de wijk elkaar leren kennen.

meerwaard

e hoop ik

meerwaard

e Ik denk dat het en goed initiatief is om met de gemeente in gesprek te komen en te blijven



meerwaard

e Ik kan er weinig over zeggen. Ik merk er weinig van, heb meer aan de directe buurt / buren.

meerwaard

e Ik weet er niks van

meerwaard

e Informatief

meerwaard

e

Ja,  maar naar mijn mening wel te weinig. Probeer meer met de wijkbewoners en hun huidige en toekomstige wensen in 

contact te komen.

meerwaard

e Ja, het staat voor betrokkenheid bij de mensen in de wijk en stimuleert onderling contact en betrokkenheid.

meerwaard

e

ja: voorzover het gaat om belangenbehartiging. Cohesie kan het alleen bevorderen door ervoor te zorgen dat gunstige 

randvoorwaarden worden geschapen.

meerwaard

e je blijft op de hoogte wat er zich afspeelt in de wijk (buurt)

meerwaard

e Kritische blik geeft een veilig gevoel om als bewoners van de wijk gehoord te worden.

meerwaard

e leuke activiteiten

meerwaard

e M.i. vooral omdat het wijkplatform een geschikte gesprekspartner voor de gemeente is.

meerwaard

e Maakt het mogelijk saamhorigheidsgevoel te vergroten

meerwaard

e meer sociale contacten (crea-beurs)

meerwaard

e

men blijft op de hoogte van alles wat er speelt in de buurt.

Helaas kan ik om leeftijd en gezondheidsproblemen niet overal aan mee doen

meerwaard

e mensen willen bij elkaar komen

meerwaard

e Niet  merkbaar.

meerwaard

e niets.

meerwaard

e omdat aktiviteiten die worden aangeboden en zo toch met meer mensen in de wijk in contact komt

meerwaard

e omdat alles goe verloopt

meerwaard

e omdat bundeling van wat er leeft in de wijk goed is

meerwaard

e omdat de informatieverstrekking op wijkniveau tot bewoners komt = laagdrempelig

meerwaard

e omdat de mensen elkaar beter leren kennen.

meerwaard

e omdat dit goed is voor sociale cohesie

meerwaard

e omdat dit m.i. vooral voor de jeugd belangrijk kan zijn

meerwaard

e

omdat er een aanspreekpunt is voor evt. suggesties, klachten en zij weten de juiste weg te bewandelen en hebben 

contact hierover met de gemeente, Dit is denk ik ook fijn voor de gemeente zelf.

meerwaard

e omdat er een bord voor in de wijk staat

meerwaard

e omdat er hierdoor meer binding is

meerwaard

e omdat er inde gaten gehouden wordt hoe het met de wijk staat.

meerwaard

e omdat er meer betrokkenheid gecreeerd wordt.

meerwaard

e omdat er sociale contacten ontstaan

meerwaard

e

omdat er toch nog wel een 'nieuwbouwwijkgevoel' heerst, en 't prettig zou zijn alsat vermindert, en 't platform daaraan 

'n bijdrage levert.



meerwaard

e omdat er zaken aangekaart en opgelost worden

meerwaard

e omdat het belang en meerderheid vertegenwoordigt v/d wijk.

meerwaard

e omdat het cohesi oplevert

meerwaard

e omdat het de betrokkenheid bevordert. Goed voor de sociale cohesie

meerwaard

e omdat het de leefbaarheid van de wijk bevorderd

meerwaard

e omdat het de mensen op Hoognehof bij elkaar brengt.

meerwaard

e omdat het een klankbordfunctie heeft

meerwaard

e omdat het mensen bindt

meerwaard

e omdat het mensen samenbrengt waardoor je elkaar wat beter leert kennen

meerwaard

e omdat het mensen verbindt met activiteiten en onze belangen behartigt.

meerwaard

e omdat het streven is de wijk te verbeteren

meerwaard

e omdat het voor verbinding zorgt

meerwaard

e omdat het zorgt voor activiteiten waar buurtbewoners elkaar kunnen ontmoeten. Contact met gemeente onderhoud.

meerwaard

e omdat ik er niets van merk

meerwaard

e omdat ik er niets van weet

meerwaard

e omdat ik er weinig behoefte aan heb

meerwaard

e omdat ik geen idee heb wat jullie ondernemen

meerwaard

e omdat ik niet van het bestaan weet.

meerwaard

e omdat ik ze niet ken

meerwaard

e omdat je je mening kan geven

meerwaard

e omdat je samen met de bewoners sterker staat!

meerwaard

e omdat je samen sterk staat

meerwaard

e omdat mensen elkaar ontmoeten

meerwaard

e omdat ook aanspreekpunt is

meerwaard

e omdat samen sterk maakt. 'eenheid is macht'

meerwaard

e omdat sociale cohesie belangrijk is

meerwaard

e omdat we al voldoende contacten en activiteiten hebben in de wijk

meerwaard

e omdat we samen sterke staan

meerwaard

e omdat ze dingen organiseren voor de mensen die daar behoefte aan hebben

meerwaard

e omdat ze zich druk maken om alllerlei aspecten m.b.t. wijk, veiligheid etc.

meerwaard

e omdat ze zorgen voor leefbaarheid



meerwaard

e omdat zij de belangen behartigen vd bewoners en goede dingen organiseren en doen

meerwaard

e omdat zij meedenkt en -werkt aan leefbaarheid v.d. wijk

meerwaard

e omdat zij op die wijze een 'Hoogenhofgevoel' realiseren

meerwaard

e omdat zij zeer actief zijn

meerwaard

e Onderlinge contacten van wijkbewoners is belangrijk en wordt bevorderd door wijkactiviteiten

meerwaard

e

Op het gebied van zichtbaarheid niet. Wellicht achter de schermen maar dan dienen deze activiteiten beter 

gecommuniceerd te worden.

meerwaard

e

organiseren activiteiten

-> omgang met elkaar & uitstraling van wijk + veiligheid

-> goede zaken!

meerwaard

e saamhorigheid

meerwaard

e samenhang van bewoners

meerwaard

e sfeerverhogend

meerwaard

e Tijdens de activiteiten ontmoet je ook andere bewoners uit de wijk.

meerwaard

e veel documentatie verstuurd

meerwaard

e vergroten de leefbaarheid en behartigen de belangen van de buurt

meerwaard

e verhoogd de saamhorigheid

meerwaard

e versterkt cohesie

meerwaard

e voor diegenen die dat belangrijk vinden.

meerwaard

e Voor mensen die daar behoefte aan hebben lijkt het me prima.

meerwaard

e voor mij is het goed

meerwaard

e Vooral voor jonge gezinnen

meerwaard

e weet niet

meer doen

- adviesfunctie naar de gemeente is nu nog te vrijblijvend, dit zou mogen veranderen, echter deze beslissing ligt bij de 

gemeente.

meer doen - informatie over en aanpak van de zilvervisjes die vele huizen in deze wijk (en de school) bevolken

meer doen ?

meer doen aan de parkeeroverlast werken

meer doen activiteiten en voorzieningen voor jongeren realiseren

meer doen Activiteiten voor de wat ouderen kinderen organiseren: 12+

meer doen activteiten organiseren voor oudere kinderen of bewoners zonder kinderen

meer doen

Een soort hulpdienst voor mensen met kleine kinderen of ouderen?

hulp voor mensen die geen tijd hebben voor hun tuin!

meer doen Geen idee

meer doen Geen idee

meer doen Geen idee

meer doen gewoon zo door blijven gaan.

meer doen goed om overal met een 'poot' in te zitten

meer doen

Hetzelfde wat de vroegere wijkraad vroeger deed: Vergaderingen met een select groepje mensen die de dingen die er in 

de wijk spelen kunnen evalueren.

meer doen iets voor jongeren organiseren, zoals stoere attracties of sporttoernooi

meer doen informatie geven over geluidsoverlast

meer doen kan nu niets bedenken

meer doen kinderactiviteiten tijdens het weekend, muziek, speelgoed- kledingbeurs



meer doen mailservice, nieuwsbrief leggen / ophangen in openbare gebouwen

meer doen meer activiteiten en voorzieningen realiseren

meer doen Meer info over lopende zaken.

meer doen Naar mijn mening is het platform al heel erg actief.

meer doen

Nee, zo voldoende. 

Doen al veel met de straat.

meer doen niets

meer doen organiseren van opruimdagen, alle bewoners helpen mee zwerfvuil weg te halen

meer doen pogen om meer invloed te hebben op gemeente inzake verkeer en groenaanleg/onderhoud

meer doen proberen meer mensen te bereiken

meer doen

Signaleringsfunctie fijnmaziger , maar hoe zou dat dat kunnen.

Snel inspringen op actuele behoeften bijvoorbeeld bij overlast sneeuw en ijs actie ondernemen t.a.v. 

opruimen/gemeente bestoken; vervoer aanbieden op zeer informele basis aan bewoners die in een dergelijke situatie 

beperkt mobiel zijn.

meer doen Streven naar een ontmoetingscentrum in de wijk

meer doen via internet berichten ?!

meer doen

Volgens mij is er nog geen wijkmarkt waar mensen met "hobbywaar" kunnen staan. Lijkt me leuk om erachter te komen 

wat er zoal gedaan wordt in de wijk.

meer doen wat mij betreft is er geen toevoeging nodig

meer doen Wat mij betreft zijn ze goed bezig.

meer doen

Wees meer zichtbaar met een duidelijke inhoudelijke meerwaarde voor de wijk nu en in de toekomst. Blijft wel de vraag 

hoe dit te realiseren, waar ik ook geen direct antwoord op heb.

meer doen Weet nie.

meer doen weet niet

meer doen Zich inzetten tegen geluidshinder van snelweg en Ludenlaan

meer doen zie bovenstaand

meer doen zo is het goed.

meer doen zou daar geen antwoord op kunnen geven

geen lid

<p>

	ik als lid zijnde slechte ervaring heb met bewonerscommissie</p>

geen lid 2x aangemeld, nooit iets verder van gehoord.

geen lid andere prioriteiten

geen lid

geen lid ben daar niet zo mee bezig geweest

geen lid Denk er wel steeds over na. Ben door een druk bestaan alleen niet in staat om een actief lid te zijn.

geen lid Dit zullen jullie wel vaker horen : TIJDGEBREK

geen lid geen belangstelling

geen lid Geen idee dat lid worden mogelijk was.

geen lid geen idee eigenijk. Wat wil dit zeggen?

geen lid geen idee, hoe word je lid?

geen lid Geen idee.

geen lid geen interesse voor actieve deelname

geen lid geen interesse.

geen lid geen tijd

geen lid geen tijd

geen lid geen tijd

geen lid geen tijd

geen lid geen tijd

geen lid Hersenletsel

geen lid Ik ben er niet bekend mee.

geen lid

Ik denk het wel maar moet eerlijkheidshalve bekennen dat ik niet aktief hierin ben. Dit komt doordat ik erg druk met mijn 

werk ben. Ik vind het wel goed dat het bestaat.

geen lid Ik denk, omdat mij nooit om aanmelding is gevraagd.

geen lid ik er niet veel tijd voor heb

geen lid ik geloof van wel, krijg namelijk post, maar weet het niet zeker

geen lid

Ik heb daar geen behoefte aan. Mijn kinderen zijn volwassen en gedeeltelijk al uit huis. Als ik kleine kinderen had was ik 

zeker lid.

geen lid Ik heb daar geen zin meer in, heb jaren in een buurtcomitee gezeten

geen lid ik het nog niet heb gedaan

geen lid ik niet weet dat je lid kunt worden

geen lid

ik voel me er niet zo bij betrokken omdat ik geen kinderen heb. Onze straat heeft ook een eigen vereniging, daar zijn we 

wel bij betrokken.



geen lid ik weet het eerlijk gezegd niet

geen lid Ik weet niet

geen lid ik weet niet hoe ik me kan aanmelden?

geen lid ik werk onregelmatig

geen lid Ik wist niet dat het er is

geen lid ik wist niet dat je er kennelijk lid van kunt worden. Ik dacht dat je per definitie lid was

geen lid Ik zet me liever in voor de directe buurt. Hoogenhof als geheel is voor mij al te groot.

geen lid komt nog

geen lid leeftijd

geen lid maar help wel mee met aktiviteiten

geen lid momenteel niet

geen lid niet van gekomen

geen lid niet van gekomen.

geen lid nog niet gedaan, wel van plan

geen lid Nog niet verdiept

geen lid nog nooit over nagedacht

geen lid omdat andere zaken nu prioriteit hebben, o.a. mantelzorg.

geen lid omdat de toegevoegde waarde van het platform onduidelijk is

geen lid omdat dit er nog niet van is gekomen

geen lid omdat er nog geen concrete aanleiding voor is

geen lid omdat het nooit van gekomen is

geen lid omdat ik al actief ben in een aantal andere verenigingen

geen lid omdat ik daar persoonlijk geen behoefte aan heb

geen lid omdat ik er onbekend mee ben

geen lid omdat ik geen tijd heb

geen lid omdat ik hier pas woon

geen lid omdat ik niet eens wist dat je er lid van kon worden (?)

geen lid omdat ik niet wist dat je lid kan worden

geen lid omdat niet wist dat je lid kunt worden

geen lid omdat we daar nog niet aan toegekomen zijn

geen lid omdat we dit niet wisten

geen lid omdat wij over het algemeen tevreden zijn met onze leefomgeving

geen lid onvoldoende tijd

geen lid opgegeven, geen reactie

geen lid prive

geen lid te druk

geen lid te drukke baan

geen lid te vaak van huis weg

geen lid te weinig tijd

geen lid te weinig tijd om er aan deel te nemen

geen lid tot nu toe, te druk: twee kleine kinderen

geen lid Vooralsnog geen tijd.

geen lid We gaan ons aanmelden

geen lid we 't te druk hebben

geen lid weet niet

geen lid wij daar geen behoefte aan hebben

geen lid Wist niet dat je er lid van kan worden en weet ook niet de meerwaarde hiervan.

geen lid wist niet dat je er lid van kon worden, maar heb me zojuist via de website aangemeld, dus volgensmij ben ik nu wel lid

geen lid x

geen lid zie vraag 1

aanpakken

- Geluidsoverlast en verkeersveiligheid Broeksingel (zebra's en versmalling weg)

- Geluidsoverlast A73 (geluidswallen)

- Betonnen pilaren verwijderen aan 't begin van 't Grind.

aanpakken

- In- en uitstroom van verkeer in de wijk. Bij een calamiteit zou de beperkte toegang tot de wijk een groot probleem 

kunnen zijn.

- Calamiteitenplan scheepvaart (is er een beeld of er gevaarlijke stoffen langs de wijk worden vervoerd en wordt de kans 

op ongelukken groter nu er een nieuwe keersluis komt en het aantal schepen dat onze wijk passeert groter wordt?)

- Controle naleving snelheidsbeperkende maatregelen. Nog steeds komt het voor dat auto's met hoge snelheid door de 

spelende kinderen crossen.



aanpakken

- zwerfvuil rond de vijvers

- inrichten meerdere JOP's

- loslopende huisdieren met name katten

- beter inlichten verkeer bij grote evenementen / aanpassingen

- verminderen lichtsterke straatverlichting

- huisvuil te vorm buiten zetten / groene ton niet naar binnen halen

aanpakken

<p>

	ik als lid zijnde slechte ervaring heb met bewonerscommissie</p>

aanpakken 2x aangemeld, nooit iets verder van gehoord.

aanpakken

afspraken over hoe we met elkaar om willen gaan wat betreft: snelheid van autoverkeer in de wijk, lawaai voor buren, 

bijv ten gevolge van grasmaaien en tuinonderhoud op zondag of 's avonds of versterkte muziek buiten.

aanpakken andere prioriteiten

aanpakken

aanpakken

beplanting op de dijk

aanleggen van een heg tussen het fietspad (verlengde boterdijk - tussen de dijk en de Tovercirkel) en de Halster speeltuin 

voor veiligheid (barriere tussen speeltuin en fietspad)

aanpakken beter onderhoud groenvoorziening en speel/renveld voor honden

aanpakken

-Betere toegang voor het verkeer.

-Verbreding Grote Loef. Als men in de flat aan het verhuizen is dan is de weg geblokkeerd.

-Verwijderen van de verkeersdruppels op de Grote loef. Deze liggen verkeerd ten opzichte van de ligging en de 

constructie van de weg.

-Plaatsing bord doodlopende weg aan het begin van de wijk.

De plattegrond op de Grote Loef is totaal onleesbaar.

aanpakken communicatie met gemeente Heumen, over bv vrachtauto's in de wijk

aanpakken

Consequenties keersluis, overlast beperken tijdens de bouwperiode

Controle op grondwatervervuiling

Toegankelijkheid , busroute via de wijk

Mobiliseren van feedback bewoners op platform, contact met bewoners vergroten

aanpakken De hangjongeren, gladheidbestrijding op stoepen en fietspaden, parkeren van ouders bij de scholen.

aanpakken

De wijk is nog erg nieuw, maar verloedering zou kunnen dreigen, zeker als de jonge jeugd ouder wordt, gaat hangen en 

overlast veroorzaakt en / of vertrekt.

aanpakken

De wijk mag binnen de bebouwde kom hondenpoepvrij worden...

verkeersituatie op de fiets voetpaden is best onveilig, scheiding fietsers en voetgangers haalbaar?

Brommers op de dijk: liever niet.

aanpakken geen idee

aanpakken geen idee eigenijk. Wat wil dit zeggen?

aanpakken geen idee, hoe word je lid?

aanpakken geen interesse voor actieve deelname

aanpakken geen tijd

aanpakken

aanpakken

aanpakken

aanpakken geluidsoverlast jan ludenlaan en a73

aanpakken

geluidsoverlast van de A73, meer bomen in de wijk zodat het groener wordt.

't Grind is echt een lelijke straat geworden, daar kan ook meer onderhoud gepleegd worden aan het groen en de 

bestrating

aanpakken geluidsoverlast, illegale visserij in vijvers met vervuiling.

aanpakken groen voorziening vooral onderhoud ervan,overlast hondenpoep.

aanpakken

Het houden van pony's in een woonwijk?!?!? zeer discutabel. Helemaal gezien de mesthoop die zich opstapelt gedurende 

de zomer. 

Bij deze bent u van harte uitgenodigd om eens te komen kijken. Vanaf de parkeerplaats van de Kopacker (tegenover het 

speeltuintje) heeft u een prima uitzicht over de mestvaalt en kunt u ook meegenieten van de vliegen. 

Bij voorkeur met mooi weer!

aanpakken

Het is niet in het belang van de verkeersveiligheid, dat er tegenover de woningen Basalt 20/28 in de straat geparkeerd 

mag worden en wordt. Hier zou voor een parkeerverbod aan beide kanten van de straat gepleit moeten worden.

aanpakken

Hondenloslooproute en/of het met gaas omheinen van grasveld achter de Hoef met inloophekjes om daar 

hondenspeelveld van te maken met hondenafvalzakjes en afvalbak + bankjes e.d.



aanpakken Hondenpoep en snelheid van verkeer door de grote loef.

aanpakken Hondenuitlaatplaatsen,prullenbakken.

aanpakken

Houdt het wonen in de wijk leuk, leefbaar en toekomstproof, zodat mensen in de wijk willen blijven wonen gaandeweg 

hun leven. Zorg er voor dat de leeftijdsgroepen die naar mijn mening nu minder de aandacht krijgen, zoals jongeren en 

de ouderen, toch meer aandacht krijgen. Betrek waar mogelijk ook die doelgroepen bij de ontwikkeling van activiteiten 

en binnen WPH of met de gemeente te bespreken onderwerpen.

aanpakken

Ik ben van mening dat het wijkplatform hoogenhof moet zich bezig houden met jongeren en de voorzieningen en 

activiteiten voor jongeren.

aanpakken Ik ben zeer tevreden overr de wijk.

aanpakken ik er niet veel tijd voor heb

aanpakken Ik heb daar geen zin meer in, heb jaren in een buurtcomitee gezeten

aanpakken ik het nog niet heb gedaan

aanpakken ik niet weet dat je lid kunt worden

aanpakken ik weet het eerlijk gezegd niet

aanpakken Ik weet niet

aanpakken ik werk onregelmatig

aanpakken Ik zou er graag meer over willen weten

aanpakken in overleg met gemeente strenger beleid op 'hondenpoep op stoepen etc'.

aanpakken

informatie over en aanpak (evt. gezamenlijk als dat moet) van de zilvervisjes die de huizen en school in deze wijk 

bevolken

aanpakken

Openbaar groen in Steenacker (vanaf Boterdijk) is minimaal; er wordt (door sluipverkeer) te hard gereden. Bij de 

gemeente pleiten voor enige herinrichting waardoor meer groen (bomen) kan worden gerealiseerd, in combinatie met 

parkeerhavens; dat leidt vanzelf tot lagere snelheid.

aanpakken parkeerprobleem boterdijk nabij speelveldje

aanpakken prullenbak bij vijver

aanpakken speeltuintje voorzien van rubberen matten ipv zand

aanpakken

Straataangezicht 't Grind. Jong en Oud meer bij elkaar brengen. Uitleg: mensen in appartementencomplexen hebben last 

van spelende jeugd op de kop van 't Grind. Dit is een geweldige speelplek voor de jeugd. Mensen uit 

appartementencomplexen strooien glas om 't spelen van kinderen tegen te gaan. Hierdoor al meerdere kinderen (vorig 

jaar zomer) met glasverwondingen gehad. Het in gesprek proberen te gaan met de mensen heeft niets opgeleverd.

aanpakken

Tegenhouden bouw Lidl op de Rijksweg. Lidl is beter af op industrieterrein gezien overlast van aantal klanten (1500 

auto's per dag) dat Rijksweg op moet voor of na winkelen.

aanpakken

Tegenhouden van extra supermarkt aan de rijksweg. 

Bereikbaarheid Malden.

aanpakken Toegankelijkheid voor taxi's en aanpak bewegwijziging (ook voor Tom-Tom).

aanpakken veiligheid

aanpakken verkeersveilgheid en groenaanleg/onderhoud

aanpakken Verkeersveiligheid bij school!

aanpakken

Wat wordt er van gemeentewege gedaan aan de geluidsoverlast via de brug van de Jan Ludenlaan die met overmatige 

decibels de wijk inrolt ?  Vermindert het woongenot aanmerkelijk. Als vast agendapunt opnemen. 

En verder de aanleg en voortgang van de nieuwe keersluis kritisch volgen i.v.m. mogelijk negatieve effecten voor de wijk 

Hoogenhof. Als vast agendapunt opnemen.

aanpakken Werkzaamheden rondom de bouw van de keersluis. Herplanting van groen en verkeersveiligheid bij de sluis

aanpakken zie de Rijksweg en de J Ludenlaan

eindcomme

ntaar

Ben zeer content met het feit dat er een wijkonderzoek middels deze enquete plaatsvindt, waaraan ook voor het 

gemeentebestuur consequenties verbonden zijn.

eindcomme

ntaar Compliment!!

eindcomme

ntaar

de wijk is voor mij in hoofdzaak een administratief begrip, niet ies dat emotionele waarde voor mij heeft. Dit geldt wel 

voor de straat waar ik woon en haar directe omgeving.

eindcomme

ntaar Dit onderzoek zal een duidelijk beeld schetsen.

eindcomme

ntaar ga zo door.

eindcomme

ntaar goed idee

eindcomme

ntaar goed initiatief en goede enquete!



eindcomme

ntaar goed intitatief!

eindcomme

ntaar goed onderzoek

eindcomme

ntaar goed opgezet

eindcomme

ntaar goed werk!

eindcomme

ntaar goed!

eindcomme

ntaar Goede actie

eindcomme

ntaar Goede actie dit onderzoek!!!

eindcomme

ntaar Goede idee, zeker vaker doen. Verder succes toegewenst.

eindcomme

ntaar goede zet!

eindcomme

ntaar graag uitkomst in media

eindcomme

ntaar

het is goed dat jullie dit doen jullie hebben nu nog meer inzicht wat er zich afspeelt in de wijk en kunnen dan gerichter 

iets doen. Dus dit moeten jullie vaker doen misshien om de 3 jaar want de samenstelling in de wijk verandert ook elke 

keer weer .

eindcomme

ntaar

Hieronder staat aangegeven dat de resultaten van het onderzoek op de site worden gezet. Hoewel ik daar wel in 

geinteresseerd zie ik ze waarschijnlijk niet omdat ik nooit op de site kijk. Een herinneringsbriefje (of via aan te leggen 

maillijst) zou handig zijn tegen de tijd dat de resultaten gepubliceerd zijn.

eindcomme

ntaar

Ik  heb verzuimd bij de toegang tot Hoogenvaert het vlg. te vermelden.

De wijk is normaal gesproken per auto alleen via de Zwerfkei te bereiken. Dit w.z. dat er geen vluchtwegen zijn voor 

auto's bij kalamiteiten !!

Ons appartement mist 's winters een bladkorf, want wij hebben o.a. veel overwaaiend blad v.d. bomen langs het kanaal, 

wat onze tuintjes inwaait, maar ook op het parkeerterrein en in de hagen er langs gaat zitten, om vervolgens bij harde 

wind weer onze tuintjes in te waaien. Dit heb ik al div. keren bij de "Bel-en herstellijn" en aan 't gemeenteloket 

aangegeven. Onze groencocons zijn dan te klein om er al het blad in kwijt te kunnen.

Maar ik wil de "Bel-enherstellijn" ook complimeteren. Als ik iets aan ze doorgeef, wordt het ongemak ook erg snel 

hersteld of opgelost !

eindcomme

ntaar Ik ben blij, dat u de uitkomsten van het onderzoek bekend zult maken.

eindcomme

ntaar ik heb het graag gedaan.

eindcomme

ntaar ik hoop dat het invloed heeft .

eindcomme

ntaar Ik vind dat het zeer professioneel is opgezet evenals de website.

eindcomme

ntaar

Ik vind het een goed onderzoek, zeker om de vinger aan de pols te houden en zo tegemoet te komen aan de wensen van 

de bewoners. Maar zeker ook om te kijken naar wat beter kan en daar ook voor open te staan.

eindcomme

ntaar

Mijn man was ook bezig met invullen op de computer maar kreeg halverwege weer het bericht dat het max van 3 was 

bereikt.

eindcomme

ntaar Nee

eindcomme

ntaar Plezierig op deze wijze mijn mening te kunnen uiten. Enquete via internet handig in te vullen.

eindcomme

ntaar Prima dat dit gedaan wordt.

eindcomme

ntaar

prima idee, hoop alleen dat er nu iets mee gedaan wordt. Vorige bezoek door B&W ook aangekaart dat 

groenvoorzieningen in onze straat erbarmelijk slecht aangelegd/onderhouden zijn. Wellicht is het raadzaam om de 

plantvakken opnieuw te voorzien van gezonde goede grond en nieuwe beplanting.

Het betreft het gebied rondom vijver de hoef en de plantvakken in de hoef.



eindcomme

ntaar Prima onderzoek!

eindcomme

ntaar

Prima

Hopeljk lukt het om er mee verder te gaan

eindcomme

ntaar veel succes

eindcomme

ntaar

zou fijn zijn als er iets voor de hondenliefhebbers gedaan zou worden want er wonen ontzettend veel honden hier op 

Hoogenhof.

eind 

missend aantal honden en katten bij samenstelling huishoudens

eind 

missend Enquete bestrijkt actuele en concrete aandachtspunten

eind 

missend

IK zou graag willen dat de buurt veiliger van jongeren.

En dat er geen auto's vernield meer worden.

eind 

missend Ik zou het zo niet weten.

eind 

missend Ka niks bedenken dat ik mis.

eind 

missend kan zo gauw niets bedenken

eind 

missend kan zo gauw niets bedenken

eind 

missend kan zo gauw niets bedenken

eind 

missend kan zo gauw niets bedenken

eind 

missend kan zo gauw niets bedenken

eind 

missend kan zo gauw niets bedenken

eind 

missend kan zo gauw niets bedenken

eind 

missend kan zo gauw niets bedenken

eind 

missend kan zo gauw niets bedenken

eind 

missend Nee, voor zover ik het nu bedenk

eind 

missend neen

eind 

missend neen

eind 

missend neen

eind 

missend neen, ik denk dat het zeer volledig was

eind 

missend

nog een ideetje: 

waarom geen roeivereniging gevestigd op het plein aan het kanaal bij de Proefsteen?

Prachtige plek voor een botenhuis

Mijn hulp wil er wel een kioskje runnen zei ze al

eind 

missend

Overlast van KATTEN

Regelmatig katten op mijn "erf", in de tuin.

Zeer grote ergernis.


